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PROTOKÓŁ  Nr XXIV/2009 
XXIV sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

z dnia  25  marca   2009 roku . 
 

Stan Radnych Rady Miasta             -   21, 

Liczba Radnych obecnych na sesji  -   21 . 

 

W obradach sesji Rady Miasta udział wzięli: 
 

1. p. Mieczysław Szymalski  - Burmistrz Miasta, 
2. p. Jerzy Pawluczuk  - Z-ca Burmistrza Miasta, 
3. p. Renata Trojanowska - Skarbnik Miasta, 
4. p. Tomasz Skibicki   - Sekretarz Miasta 
5. p. Anna Bałdyga   - Radca Prawny Urzędu Miasta, 
6. p. Wojciech Roszuk  - Naczelnik Wydziału OPO Urzędu Miasta, 
7. p. Halina Ambroziak  - Naczelnik Wydziału PNR Urzędu Miasta, 
8. p. Izabela Lenkiewicz - Naczelnik Wydziału RB Urzędu Miasta, 
9. p. Grzegorz Czyronis  - Naczelnik Wydziału ITS Urzędu Miasta, 
10. p. Brygida Mościcka   - Naczelnik Wydz. IPE 
11. p. Dariusz Nowacki   - Komendant StraŜy Miejskiej, 
12. p. Wanda Wiśniewska - Kierownik USC, 
13. p. Dariusz Chmielewski  - Kierownik BIN 
14. p. ElŜbieta Chojnacka  - Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej, 
15. p. Leszek Mościcki          - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sport i Rekreacji, 
16. p. Lidia Runo    - Inspektor ds. Rozwiązywania problemów   

    alkoholowych,  
17. p. Tadeusz Pianka  - Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej  Sp. z o.o., 
18. p. Adam Rukat    - Prezes  TBS Sp. z o.o. 
19. p. Barbara Kędziora   - Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
20. p. Danuta Szulęcka   - Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 
21. p. Anna Łapicka   - Dyrektor MZOJO 
22. p. Jerzy Bauer   - Dyrektor ZSP Nr 1 
23. p. Waldemar Pałys   - Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 
24. p. Dorota Ambroziak   - Dyrektor Gimnazjum Publicznego Nr 1 
25. p. Maria Lewicka   - Wicedyrektor Gimnazjum Publicznego Nr 3 
26. p. Andrzej Sawoni   - Dyrektor Szpitala Powiatowego  
27. p. Wanda Krzesłowska – Bartosik  - Prezes Sądu rejonowego 
28. p. Andrzej Choromański  - Komendant Powiatowy Policji 
29. p. Krzysztof Hoffman  - Komendant Powiatowy Państwowej  StraŜy PoŜarnej  
30. p. Mirosław Przastek   - Prezes Spółdzielni Mieszkaniowe „Nasz Dom”, 
31. p. Tadeusz Malec   - V-ce Prezes Sp. Miesz. L-W „Nasz Dom”. 
32. p. Sebastian Szydlik   - Prezes Stowarzyszenia „Nadzieja” 
33. p. Zygmunt Klepacki   – mieszkaniec miasta 
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34. Przedstawiciele prasy i telewizji lokalnej i regionalnej:„Nowości Ostrowskie”, 
Rozmaitości Ostrołęckie, Tygodnik Ostrołęcki, Telewizja  Ostrów. 

 

Obrady rozpoczęto  o godzinie  1300, zakończono o godzinie 1810. 

 

 

 

Punkt 1.  

Otwarcie     sesji,    uchwalenie    porządku    obrad i przyjęcie Protokołu                    
z XXIII sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska dokonał otwarcia XXIV zwyczajnej 
sesji Rady Miasta, wypowiadając formułę „Otwieram XXIV sesję Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka”.  Następnie przywitał serdecznie Radnych Rady Miasta, Burmistrza Miasta                  
i Jego Zastępcę oraz Sekretarza i Skarbnika Miasta,  Dyrektorów i Kierowników miejskich 
jednostek organizacyjnych oraz  Prezesów  spółek, których miasto jest udziałowcem, 
Naczelników  Wydziałów Urzędu Miasta, autorów i przedstawicieli  instytucji realizujących 
program „Bezpieczne Miasto”, przedstawicieli  prasy i telewizji  oraz  wszystkich przybyłych 
gości.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe na sesji  obecni są 
wszyscy Radni,  w związku z czym wszystkie uchwały podjęte   w toku obrad będą 
prawomocne.  

  Rada Miasta przystąpiła do uchwalenia porządku obrad XXIV-ej sesji. 
Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  przypomniał, o tym Ŝe  Radni wraz     z 
materiałami na sesję otrzymali proponowany porządek obrad.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zaproponował zmianę kolejności   
punktów porządku obrad  tj.  przesunięcie  punktu  6 Uchwała w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Ostrowskiemu  do punktu 4 i  przesuniecie punktu 12 Uchwała w 
sprawie wyraŜenia  opinii dotyczących projektów uchwał  Rady Powiatu  w sprawie  
przekształcenia Szpitala Powiatowego im. Marii Skłodowskiej – Curie w Ostrowi 
Mazowieckiej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej  do punktu 
6.   Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe w  dyskusji nad tymi 
projektami  weźmie udział Dyrektor Szpitala, który ze względu na waŜne obowiązki słuŜbowe  
prosił o  wcześniejsze ich rozpatrzenie.   

 Nikt nie zgłosił uwag do powyŜszej propozycji zmiany kolejności  w Porządku obrad. 

 Innych wniosków do Porządku obrad nie zgłoszono, w związku z tym, 
Przewodniczący Rady Miasta poddał  pod głosowanie cały Porządek obrad z uwzględnieniem 
ww  propozycji . 

 Rada Miasta w głosowaniu 21 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” przyjęła Porządku obrad  w następującym brzmieniu: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, uchwalenie porządku obrad i przyjęcie protokołu  z  XXIII sesji.  
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2. Interpelacje i zapytania. 

3. Informacja o realizacji programu "Bezpieczne Miasto- Ostrów Mazowiecka" - za  
2008r. 

4. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu. 

5. Uchwała w sprawie wyraŜenia  opinii dotyczących projektów uchwał  Rady Powiatu                
w sprawie  przekształcenia Szpitala Powiatowego im. Marii Skłodowskiej – Curie                 
w Ostrowi Mazowieckiej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej.  

6. Informacja na temat stopnia realizacji inwestycji pn. „Budowa Centrum Kultury                   
i Rekreacji „Za Stawem „ – I etap.   

7. Informacja na temat  planowanego funkcjonowania  krytej pływalni i hali sportowej, 
realizowanych w ramach Centrum Kultury i Rekreacji „Za Stawem” oraz 
Wielofunkcyjnego pawilonu  sportowego,   po oddaniu do uŜytku  nowych obiektów 
sportowych. 

8. Uchwała w sprawie zgody na realizację przez MOPS w Ostrowi Mazowieckiej 
projektu systemowego nr 1/POKL/7.1.1/2009 w ramach  Program Operacyjnego 
Kapitał Ludzki 2007-2013. 

9. Uchwała w sprawie zmiany budŜetu miasta na 2009r., uchwalonego Uchwałą                      
Nr XXII/123/ 2008 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 19 grudnia 2009r.  

10. Uchwała w sprawie przyjęcia  rocznego  programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego na 2009r.  

11. Uchwała w sprawie zmian w opisie granic obwodów głosowania w mieście Ostrów 
Mazowiecka. 

12. Uchwała w sprawie utworzenia obwodu zamkniętego w Szpitalu Powiatowym. 

13. Uchwała w sprawie zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości 
komunalnej oznaczonej numerem działki 3031. 

14. Uchwała w sprawie  zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości 
komunalnej oznaczonej  numerem  działki 4072.  

15. Uchwała w sprawie zgody na  udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia 
prawa uŜytkowania w prawo własności nieruchomości dz. nr 5327 i 4883/2 
połoŜonych w Ostrowi Mazowieckiej.  

16. Sprawozdania z prac Komisji stałych Rady Miasta za 2008r.  

17. Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji  Gospodarki Finansowej                         
i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. 

18. Informacja o pracy Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

19. Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne. 

20. Zakończenie obrad. 
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 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym, Ŝe Protokół                  
z obrad XXIII sesji Rady Miasta,  zgodnie  z informacją zawartą w zaproszeniu na sesję, 
wyłoŜony był do wglądu i do dnia dzisiejszej sesji nikt nie zgłosił uwag do jego treści,                       
w związku z tym stwierdził, Ŝe  został on przez Radę Miasta przyjęty.  

 

Punkt 2.  

Interpelacje i zapytania. 

 Radny p. Krzysztof Łukaszewski  w imieniu mieszkańców wystąpił  o zaniechanie 
planów likwidacji przystanku autobusowego /autobusów zamiejscowych/  na ul. Kościuszki w 
rejonie Liceum Ogólnokształcącego.  Następnie wystąpił  o dokonanie przeglądu stanu 
technicznego tzw. progów zwalniających  na ulicach miejskich.  Podkreślił, Ŝe np. w rejonie 
MOSiR choć znajduje się tam próg zwalniający samochody rozwijają prędkość nawet do 
100km/h. 

 Radny p. Mieczysław Równy zapytał  o to na jakim etapie są czynności związane ze 
sprzedaŜą bądź wydzierŜawieniem  miejskich pomieszczeń  handlowych w obiekcie 
Carrefour. Zapytał takŜe o to czy miasto ma odpowiednio zabezpieczone własne interesy 
względem właściciela obiektu jeśli chodzi o koszty stałe / dotyczące całego obiektu/ związane 
z eksploatacją pomieszczeń.  

 Radna p. Maria Bębenek odczytała następujące  wystąpienie ”Panie Burmistrzu 
chciałabym  zapytać Pana czy to prawda, Ŝe za pieniądze miasta w telewizji kablowej będą 
promowali się Radni tylko zrzeszeni w Klubach. Chciałabym zapytać a co z radnymi, którzy 
nie naleŜą do Ŝadnego z Klubów bo ani tworzenie klubów ani przynaleŜność do Klubu nie jest 
obowiązkowa. Radny ,który jest członkiem klubu nie nabywa Ŝadnych dodatkowych 
uprawnień. Takie ustalenia dyskryminują Radnych, którzy nie naleŜą do  Ŝadnego z klubów. 
Moim zdaniem  jest to nie demokratyczne i niesprawiedliwe. JeŜeli z budŜetu miasta opłacany 
jest określony czas antenowy to kaŜdy Radny powinien mieć równe szanse przedstawienia 
własnego stanowiska, wyraŜenia opinii w debetowanym temacie.  Czas antenowy powinien 
być podzielony równo dla kaŜdego Radnego, a czy Radny wykorzysta przydzielony czas sam 
czy wspólnie z radnymi z Klubu, czy sceduje swój czas na przewodniczącego swojego klubu 
to kwestia jego wyboru i wspólnie ustalonych zasad.  Nie mam nic przeciwko temu aby Radni 
zrzeszeni w Klubach  czy ich przewodniczący promowali się  na antenie telewizji Kablowej               
i wyraŜali swoje stanowiska ale nie koniecznie za pieniądze podatników, mogą przeznaczyć 
na to swoją dietę, która otrzymują z kasy miasta właśnie za pracę na rzecz miasta a więc                              
i zajmowanie stanowiska w sprawach naleŜących do kompetencji Radnego. Oglądałam                    
w Telewizji Kablowej  inauguracyjną pierwszą debatę, w której brał udział przewodniczący 
Klubu „Razem” p. Krzysztof Listwon i przedstawiciel Klubu „Ostrowskie Porozumienie 
samorządowe „ p. Eugeniusz Gałązka , na trzecim opłaconym pustym krześle, 
przeznaczonym dla reprezentanta  Klubu „Nasze Miasto” nikogo nie było. KaŜdy Radny we 
wcześniej zgłoszonym temacie wypowiadał własne stanowisko, bo ani razu nie padło zdanie, 
Ŝe  przedstawia stanowisko reprezentowane przez Klub. Odniesienie do stanowiska Klubów 
było jedynie w temacie  personalnym  dotyczącym odwodnia byłego Przewodniczącego 
Komisji Finansowej.” 

 Następnie Radna p. Maria Bębenek zapytała o to juŜ ustalona jest lokalizacja budynku 
socjalnego, na którego projekt została ujęta kwota w budŜecie miasta na 2009r. 
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 W dalszej kolejności Radna p. Maria Bębenek  zwróciła uwagę na to, Ŝe dotychczas  
nie otrzymała pisemnej odpowiedzi na interpelację z sesji grudniowej na temat remontu                   
i losów zdjętego eternitu z dachu budynku gospodarczego przy ul. Armii Krajowej.   

 

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka  podniósł sprawę 
konieczności usunięcia słupów naleŜących do TP SA, które znajdują się  na chodniku wzdłuŜ 
ul. Dubois.  Słupy te stwarzają zagroŜenie dla pieszych zwłaszcza np. starszych osób. Część 
słupów usunięto podczas modernizacji drogi. Wskazał na konieczność podjęcia  działań, które 
doprowadzą do usunięcia pozostałych.  

 Następnie  zgłosił konieczność naprawy chodnika przy  Kościele WNMP  i wykonania 
odwodnienia na ul. 3 Maja naprzeciw Nadleśnictwa.  Dodał,  Ŝe podczas opadów deszczu 
zbiera się tam wielkie jezioro wody, a przejeŜdŜające samochody  ochlapują przechodniów.  

 W dalszej kolejności Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka  
wystąpił o  naprawę nawierzchni na odcinku stanowiącym zakończenie ul. Emilii Plater.  
Zakończenie zostało źle zrobione , po zimie nawierzchnia się wykruszyła, w związku z tym 
naleŜy wyegzekwować  od wykonawcy naprawę. 

 Następnie  podniósł sprawę zepsutego zegara na pl. Wolności. Zasugerował, Ŝe moŜe 
firma  ZURAD mogłaby naprawić to urządzenie.  

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka zwrócił się z interpelacją                    
w sprawie  wsparcia  finansowego do budowy placów zabaw na osiedlach mieszkaniowych. 
Spółdzielnie Mieszkaniowe  deklarowały chęć  budowy takich placów,  jednak nie dysponują 
środkami umoŜliwiającymi realizację całego zadania.   Uznał, Ŝe budowa takich placów jest 
celowa, zwłaszcza, Ŝe trudno jest mieszkańcom  z osiedli np. z ul. Lipowej czy ul. 
Widnichowskiej chodzić z dziećmi do Ogródka Jordanowskiego.   Podkreślił, Ŝe istnieją 
moŜliwości prawne  pozwalające na dokonanie tego typu wsparcia finansowego.  

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta  p. Bogusław Konrad  nawiązał do otrzymanej 
odpowiedzi na zadane na poprzedniej sesji  pytanie, dotyczące zasad i kryteriów podziału 
środków budŜetowych dla klubów  sportowych.  Przytoczył fragment odpowiedzi  i zwrócił 
uwagę na  zasadność  zmniejszania kwoty podstawowej dofinansowania Klubom, które są                          
w stanie pozyskać środki z innych źródeł / opłaty członkowskie, dofinansowanie, darowizny 
np. z tyt. posiadania statusu organizacji poŜytku publicznego/.  Wyraził nadzieję,  Ŝe podział 
środków nie został jeszcze zaakceptowany przez Burmistrza Miasta. Radny stwierdził, Ŝe 
zapis taki jest niewłaściwy, nie powinno zmniejszać się środków Klubom, których Zarządy są 
aktywne w pozyskiwaniu dodatkowych środków.  Nawiązał równieŜ pod projektu uchwały w 
sprawie współpracy z organizacjami poŜytku publicznego, której celem jest zwiększenie 
aktywności mieszkańców miasta  Następnie wskazał na  kolejne kryterium mówiące o tym, Ŝe  
przy podziale uwzględniono wyniki wynikające z poziomu finansowania w latach ubiegłych 
oraz zamiany w wysokości  środków finansowych dokonywanych indywidualnie / co do 
klubu / decyzjami Rady.  Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Bogusław Konrad stwierdził, 
Ŝe nie jest to odpowiedź na jego pytanie, podkreślił, Ŝe na tę odpowiedź najbardziej oczekują 
Zarządy Klubów i sportowcy.  

 

 Radna p. Małgorzata Bartkiewicz zapytała jak miasto jest przygotowane pod 
względem finansowym i technicznym do przyjęcia do szkół sześciolatków.  Następnie 
zapytała dlaczego  w krytej pływalni zainstalowano drzwi z płyty wiórowej a nie jak 
pierwotnie miały być aluminiowe.  Podkreśliła, Ŝe wilgoć spowoduje  zniszczenia tzw. 
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puchnięcie drzwi z płyty wiórowej.  Podniosła równieŜ kwestie parkietu, który „wstał;” 
zapytała co  z nim będzie dalej. Radna uznała, Ŝe nie wróci on juŜ do  prawidłowego stanu.  

 Radny p. Jacek Wilczyński zwrócił się do Burmistrza Miasta z pytaniem o to czy ma 
on wpływ na zarządcę drogi wojewódzkiej z Czerwina p. Fedusiewicza.  Podkreślił, Ŝe 
zarządca drogi nic na niej nie robi, jej stan jest bardzo zły, są koleiny, brak jest pobocza, bez 
uzasadnienia najpierw ustawiono znak „stop” na ul. Stacyjnej a potem zdjęto. Radny 
podkreślił, Ŝe przejeŜdŜający przez miasto, za jego wygląd oceniają  gospodarzy miasta, nie 
wiedzą, Ŝe  zarządcą drogi jest ktoś inny. 

 Radny p. Tomasz Lewandowski  zwrócił się o informacje na temat losu terenów 
zdegradowanych po Nasycalni. Zapytał o to jaki jest finał rozmów z władzami PKP. Zapytał 
takŜe o  to czy juŜ został uregulowany stan prawny rowu odkrytego odprowadzającego  
nieczystości do oczyszczalni  

 Radny p. Zdzisław Wilczyński  zwrócił się o naprawę  sytemu odprowadzającego 
wody opadowe z budynku Jatek . Obecnie  wody leją się po ścianach powodując ich  dalsze 
niszczenie.  Spływające wody przyczyniły się do powstania dziury w chodniku, przy 
studzience.  

    Radny p. Mieczysław Pasztaleniec poparł wniosek o wsparcie finansowe z budŜetu 
miasta budowy placów zabaw na osiedlach mieszkaniowych. Mieszkańcy osiedli sa równieŜ 
mieszkańcami miasta. Następnie zapytał,  o to czy  została juŜ wykonana ekspertyza przyczyn 
pęknięć budynku Szkoły Podstawowej Nr 1.  W dalszej kolejności zwrócił się do 
Przewodniczącego Rady  Miasta z pytaniem o to czy  przewidziana jest debata  na temat  
ciepłowni. Radny dodał, Ŝe Sąd  namawia do zawarcia ugody w  sprawie między ZEC Sp.                    
z o.o. a Spółdzielnią Mieszkaniową, związku z tym potrzeba zmiany stanowiska Rady Miasta.  
Spółdzielnia jest  gotowa do dyskusji.  

   

 

Punkt 3. 

 Informacja o realizacji  programu „Bezpieczne Miasto – Ostrów Mazowiecka” za 
okres  2008 r. 

 
 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował o tym, Ŝe podobnie 
jak w ubiegłym roku  Rada Miasta podejmuje temat bezpieczeństwa w mieście.  W związku,  
z tym Radni otrzymali  obszerną informację o realizacji programu „Bezpieczne Miasto – 
Ostrów Mazowiecka” za  2008 r.     

 
 Przewodniczący Komisji  Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia i Spraw 
Socjalnych  oraz Porządku Publicznego p. Krzysztof  Łukaszewski  przedstawił opinię 
Komisji. Komisja na posiedzeniu w dniu 18 marca 2009 roku gościła przedstawicieli 
Komendy Powiatowej Policji, Komendy Powiatowej Państwowej StraŜy PoŜarnej, 
Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego, StraŜy Miejskiej, Miejskiej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Dyrektorów szkół podstawowych i 
gimnazjów publicznych. Przewodniczący Komisji  p. Krzysztof Łukaszewski podziękował  
autorom  opracowań za ich przygotowanie i za przybycie na posiedzenie Komisji  i na sesję. 
Przypomniał o tym, Ŝe program  ma charakter ciągły  i oparty jest na stałym partnerstwie  i  
współpracy  policji ze społeczeństwem zmierzającym do ograniczenia przestępczości w 
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środowisku szkolnym w miejscu zamieszkania i miejscu prowadzenia działalności 
zawodowej.  

Na posiedzeniu omówiono działania poszczególnych instytucji w ramach programu 
„Bezpieczne Miasto”. 

Zwrócono szczególną uwagę na wzrost / juŜ od 2 lat/ dynamiki przestępczości z 
udziałem nieletnich. Najczęściej dotyczy to bójek, pobić, wymuszeń, dewastacji mienia, 
kradzieŜy, rozprowadzania narkotyków. 
 Odnotowuje się wzrost spoŜywania alkoholu przez nieletnich. Dyrektorzy szkół zauwaŜyli, 
Ŝe coraz częściej wśród młodzieŜy szkolnej występuje zjawisko uŜywania wulgaryzmów w 
rozmowach między sobą. Niepokoi fakt, Ŝe uŜywanie tego typu zwrotów zaczyna traktować 
się jako „ coś powszechnego”. 
Komisja podkreśliła wagę działań prewencyjnych, wskazała na realizację w szkołach 
róŜnorodnych form i programów profilaktycznych. 
Szeroko dyskutowano na temat współpracy Policji ze środowiskiem szkolnym, jak równieŜ 
współpracy Policji z mieszkańcami miasta. Wielokrotnie podkreślano, Ŝe efektem współpracy 
jest zapewnienie bezpieczeństwa społeczności lokalnej. 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny poinformował obecnych, Ŝe głównym 
celem działania placówki jest ochrona zdrowia ludzkiego przed niekorzystnym wpływem 
szkodliwości i uciąŜliwości środowiskowych oraz zapobieganie powstawania chorób 
zakaźnych i zawodowych na terenie miasta.  
Komisja dyskutowała nad stęŜeniem fenolu w powietrzu, większe stęŜenia  związków 
chemicznych w powietrzu wynikają głownie ze spalania tworzyw sztucznych w piecach na 
terenie miasta, zasadniczo w sezonie zimowym. Zwrócono uwagę na  wzrost zachorowań na 
ospę wietrzną / okresowy wzrost/. Większe  zagroŜenie  stanowiła nowa mutacja wirusa 
grypy. 

Po zapoznaniu się z informacją Komendy Powiatowej Państwowej StraŜy PoŜarnej 
stwierdzono, Ŝe są problemy z dojazdem samochodów ratowniczych do budynków, 
tarasowaniem dróg poŜarowych , stanowi to jeden z głównych problemów przy budynkach 
uŜyteczności publicznej.  Zwrócono takŜe uwagę na problem bezpieczeństwa \w marketach w 
przypadku poŜarów. Dotyczy to głownie okresu wzmoŜonych zakupów np. przed świętami, 
wskazano takŜe na zagroŜenia  wynikające ze sprzedaŜy materiałów pirotechnicznych 
szczególnie na przełomie roku.  Podstawowy problem wynika z tego, ze obowiązkowe 
ćwiczenia dot. ewakuacji dotyczą obiektów zatrudniających powyŜej 50 osób, nie bierze się 
od uwagę, Ŝe np. w okresach wzmoŜonych zakupów w  duŜych sklepach moŜe znajdować się 
duŜo więcej osób.  

Miejska Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych działa w zakresie 
zwiększenia dostępności pomocy terapeutycznej osób uzaleŜnionych od alkoholu i 
narkotyków. Udziela rodzinom tych osób pomoc psychospołeczną i prawną. Prowadzi 
działalność informacyjno – edukacyjną, w szczególności dla młodzieŜy. Współpracuje i 
wspomaga instytucje i  stowarzyszenia słuŜące rozwiązywaniu problemów alkoholowych. W 
dyskusji stwierdzono, Ŝe w dalszym ciągu choroba alkoholowa jest ukrywana. Do chwili 
obecnej wpłynęło 425 wniosków zobowiązujących do leczenia odwykowego. 
Przeprowadzono 217 rozmów z czego 30 osób podjęło leczenie. Komisja podniosła równieŜ 
sprawę zaleŜności ilości  punktów sprzedaŜy alkoholu a wzrostem ilości osób uzaleŜnionych 
Zasadniczo bezpośredniego związku nie ma, pośrednim efektem jest zwiększona dostępność.  

StraŜ Miejska w 2008 roku podjęła łącznie 2733 interwencji, które zakończyły się 
wnioskiem o ukaranie do sądu, mandatem karnym lub pouczeniem ustnym. Codzienna słuŜba 
patrolowa koncentruje się na działaniach kontrolujących zaniedbania porządkowe na terenie 
miasta. Teren miasta został podzielony na IV rejony, za które ponoszą odpowiedzialność 
wyznaczeni straŜnicy. 
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StraŜ Miejska współpracuje z Policją patrolując główne ulice miasta jak równieŜ osiedla 
wielorodzinne.  
 Stałym problemem zgłaszanym przez mieszkańców jest problem wałęsających się 
bezpańskich psów, które są regularnie odławiane przez pracowników schroniska dla 
bezdomnych zwierząt.  
 Nawiązując do informacji przygotowanej przez Komendę Powiatową Policji  
Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Łukaszewski  uznał, Ŝe jest ona wielopłaszczyznowa co 
daje moŜliwość wielu analiz.  Podkreślił, Ŝe  ubiegłoroczna  strzelanina przed Restauracją 
Ratuszowa  połoŜyła się cieniem na  kwestiach bezpieczeństwa w mieście. Przypomniał, Ŝe 
Komendant Policji p Andrzej Choromański szeroko wypowiedział się na temat 
przeciwdziałania i zapobiegania w przyszłości tego typu zdarzeniom. Następnie wskazał na 
nowy problem jakim są quady, poruszanie się nimi po drogach i uprawnienia do ich 
prowadzenia nie są  jeszcze uregulowane prawnie. Komisja oczekuje na informacje  na temat 
wejścia w Ŝycie przepisów regulujących te kwestie.  Komisja nawiązując do strzelaniny w 
niemieckiej szkole, podczas której zginęli uczniowie i nauczyciele, wskazała na potrzebę 
zabezpieczenia się  przed moŜliwością  zaistnienia podobnych zdarzeń.   Komisja omawiała 
równieŜ stopień wykorzystania monitoringu w szkołach  Komisja wypracowała wnioski w tej 
kwestii mające na celu wykorzystywanie monitoringu nie tylko do odtworzenia zdarzeń ale 
równieŜ do bieŜącej rekcji na zdarzenia. 

Komisja uznała, Ŝe naleŜy podkreślić, Ŝe dotychczasowa realizacja załoŜeń programu 
„Bezpieczne Miasto – Ostrów Mazowiecka” napawa optymizmem na przyszłość. 
Bezpieczeństwo mieszkańców jest celem nadrzędnym zarówno dla samorządu miejskiego jak 
i wymienionych wyŜej organów i instytucji.  
 
 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  podkreślił, Ŝe  Rada Miasta  dokłada 
starań aby współpraca  z organami  odpowiedzialnymi za  bezpieczeństwo miasta układała się 
dobrze. Przekazał Radzie Miasta podziękowania  Komendanta Wojewódzkiego Policji za 
dobrą współpracę z miastem  w 2008r.  

 Radny p. Krzysztof Listwon  nawiązał do  ubiegłorocznego spotkania opłatkowego 
zorganizowanego przez Stowarzyszenie Transportowców w Motelu Mazowieckim,  Na 
spotkanie zaproszonych było wielu gości z miasta, począwszy od Burmistrza , dyrektorów 
jednostek równieŜ proboszczów parafii. Stwierdził, Ŝe po części oficjalnej  odbyła się tam  
„rozróba” . Wzywana była dwukrotnie Policja, ale interwencja kończyła się tylko na tym,  Ŝe 
osoby uczestniczące w tych „chuligańskich wybrykach” zostały pouczone.  Radny  stwierdził, 
Ŝe   mimo zachowania tak jak gdyby się nic nie stało,  po zakończonej imprezie okazało się , 
Ŝe były osoby  poszkodowane fizycznie  i został zniszczony, zdemolowany lokal. Radny 
stwierdził, Ŝe rozumie przyczyny dlaczego poszkodowani nie zgłosili strat ale  mimo tego 
Policja powinna podjąć działania z urzędu. Radny podkreślił, Ŝe nieszczęśliwie się stało, Ŝe  w 
tym spotkaniu opłatkowym udział brali równieŜ Radni na których równieŜ padło niesłuszne 
podejrzenie , Ŝe brali udział w tych zajściach. Mają oni do  Komendanta pretensje, Ŝe sprawa 
nie została wyjaśniona. Część z tych Radnych mając pretensję za źle wykonywaną 
interwencję chce wręcz odebrać Komendzie Powiatowej planowaną  dotację na zakup 
samochodu.  Radny uznał, Ŝe prawdopodobnie interweniujący Policjanci , w momencie kiedy 
zorientowali się, Ŝe  jest to spotkanie znaczących osób  nie podjęli interwencji. Podkreślił, Ŝe 
taka sytuacja nie moŜe mieć miejsca. DyŜurny przyjmujący wezwanie do jakiś wybryków, 
ekscesów chuligańskich nie moŜe uprzednio sprawdzać czy tam przypadkiem nie ma 
waŜnych, znanych osób. Wszystkich ludzi naleŜy traktować w jednakowy sposób bez 
wyjątków.  
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 Radny p. Andrzej Morawski stwierdził, Ŝe kaŜdy mógłby wskazać  przykłady kiedy 
Policja powinna interweniować a nie interweniowała, jednak naleŜy analizować zjawiska a 
nie epatować pojedynczymi przypadkami.  Stwierdził, Ŝe omawiany przypadek wynika z 
tego, Ŝe  Radny p. Krzysztof Listwon  kogoś nie lubi. Uznał, Ŝe Przewodniczący Rady Miasta 
powinien przerwać  wywód Radnego  p. Krzysztofa Listowna.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe są to bardzo trudne 
decyzje, a po incydencie z przerwaniem wypowiedzi Radnego p. Andrzeja Morwskiego jest w 
tych kwestiach ostroŜny.   

 Radny p. Andrzej Morawski wskazał na problem jeŜdŜących z duŜą prędkością ponad 
150 km/h   motorów po   ulicach miasta.  poinformowała o tym, Ŝe w ciągu 3 dni  wykonał 11 
telefonów na Policję z prośbą o interwencje w tej sprawie. Dodał, Ŝe podawał nawet numery 
rejestracyjne motorów i mimo tego ci motocykliści nadal jeździli, nie było Ŝadnej interwencji 
Policji. Zapytał Komendanta Policji czy podjął  działania ,które zapobiegną temu zjawisku w 
br. Nawiązując do   opinii Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego stwierdził, Ŝe zabrakło w niej informacji na temat  
miejsc w mieście, w których odbywa się najwięcej  interwencji Policji, miejsc gdzie 
najczęściej odbywają się burdy, czy włóczą się grupy młodych ludzi. Zapytał takŜe 
Komendanta Policji  o  wskazanie  miejsc gdzie jest najwięcej wypadków drogowych,  
których przyczyną często jest brak parkingów.  Poinformował o tym, Ŝe pracownice firmy 
„Kama „ skarŜą się, Ŝe wieczorami w rejonie sklepu Biedronka są zaczepiane i obrzucane  
wulgaryzmami.  Następnie zapytał o to czy zjawisko narkomanii w mieście  zmniejsza się czy 
zwiększa. Dodał, Ŝe z posiadanych informacji wynika Ŝe zjawisko to zwiększa się.   

 Radny p.  Stefan Przastek  stwierdził, Ŝe jako uczestnik wspomnianej przez radnego p. 
Krzysztofa Listwona  imprezy, jest wstrząśnięty  wypowiedzią Radnego. Stwierdził, Ŝe nie 
moŜna  prywatnej imprezy porównywać do bezpieczeństwa miasta.   Wyraził zdziwienie , ze 
Przewodniczący Rady Miasta nie przerwał omawianej  wypowiedzi. Radny dodał, Ŝe  jako 
uczestnik tej imprezy nie zauwaŜył wielkiej awantury, o której mówił Radny p. Krzysztof 
Listwon. Stwierdził, Ŝe został on nastawionym, zostały mu przekazane nieprawdziwe fakty, 
które ona dalej  powtarza w mediach i na sali obrad. Uznał, Ŝe jest to niemoralne zachowanie.  

 Radny p. Krzysztof Łukaszewski  nawiązał do bezsensownie ustawionego znaku  
„stop” na przejeździe kolejowym na ul. Lubiejewskiej. Pociąg tamtędy przejeŜdŜą raz w roku, 
wszyscy miejscowi kierowcy o tym wiedzą a wiec ignorują znak, natomiast Policja   nie 
oznakowanym samochodem  rejestrowała  wszystkich, którzy łamią  obowiązek zatrzymania 
się.  W ten sposób kilkuset kierowców poniosło karę. Radny zapytał, kto weźmie 
odpowiedzialność za wypadek na innym przejeździe kolejowym, jeśli taki się zdarzy bo 
kierowca zignoruje znak, myśląc, Ŝe znak jest równieŜ postawiony na wyrost.   

 Radny p. Jacek Wilczyński   nawiązał do wypowiedzi Radnego p. Krzysztofa 
Listwona.  Wyraził zdziwienie skąd Radny p. Krzysztof Listwon  ma wymienione informacje 
na temat imprezy w Motelu. Dodał, Ŝe  był na tej imprezie, w dodatku jako jeden z ostatnich 
gości i jak dodał dobrze Ŝyje.  Stwierdził, Ŝe rozumie  chorobę Radnego p. Krzysztofa 
Listwona, jego  niepełnosprawność, dodał, Ŝe do tej pory wszystko tolerował, bo  mu 
mówiono, Ŝe pan Listwon jest niepełnosprawny i ma  róŜne lepsze i gorsze  nastroje,  ale 
podkreślił, Ŝe  to co dzisiaj zademonstrował to jest poniŜej krytyki.  
 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe nie pochwala 
odgrzewania starych spraw , uznał, Ŝe zarówno decyzja o przerwaniu wypowiedzi jak i  o nie 
przerwaniu byłaby krytykowana,. Podkreślił, Ŝe w  związku z tym, Ŝe wypowiedź choć w 
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„iluzoryczny „ sposób nawiązywała do bezpieczeństwa miasta  nie przerwał jej.  Stwierdził, 
Ŝe Radni mają swobodę wypowiedzi jednak zaapelował o miarkowanie się.  

 Wiceprzewodniczący Rady Maoista p. Eugeniusz Gałązka  stwierdził, Ŝe 
zaprezentowany materiał informacyjny na temat stanu bezpieczeństwa w mieście  jest bardzo 
obszerny i odnosi się do wielu płaszczyzn, dlatego nie właściwe jest sprowadzanie dyskusji 
do jednego incydentu.   Jedno zdarzenie  tj strzelanina czy zajścia, /które jak podkreslił nie 
były awanturą/ w Motelu nie moŜe  być podstawą do oceny do działań Policji czy 
jakiegokolwiek innego organu.   Przedstawione w materiach statystyki napawają 
optymizmem, jednak jest równieŜ wiele uwag do działania np. Policji / potrzeba rozwiązania 
problemu  jeŜdŜących po mieście motorów z duŜa szybkością/ . Dodał, Ŝe o wielu działaniach 
Policja nie informuje ze względu na ograniczenia proceduralne. Podkreślił potrzebę  stałego 
zwiększania skuteczności i nadzoru nad działaniami mającymi na celu  zapewnienie  
bezpieczeństwa w mieście. 

 Komendant Powiatowy Policji p. Andrzej Choromański   zapewnił, Ŝe Policja zawsze 
podejmuje interwencje zgodnie z prawem i przepisami. Materiały procesowe, które są 
zbierane są analizowane przez Prokuraturę.  Poinformował o tym,  Ŝe  we wspominanym 
zajściu w Motelu Mazowieckim Prokuratura nie dopatrzyła się  znamion ani przestępstwa ani 
wykroczenia.  Nawiązując do problemu  szybkiej jazdy po mieście motorów zapewnił, ze 
Policja stara się skutecznie działać. Podkreślił, Ŝe obecnie dzięki Radzie Miasta  Policja 
zakupiła 2 motory,  wyraził nadzieję, Ŝe mając lepszy sprzęt, efekty  działań  będą widoczne.  
W dalszej kolejności  zwrócił uwagę na to, Ŝe w mieście zdecydowanie szybciej zwiększa się 
ilość  samochodów  niŜ  ilość parkingów.  Stwierdził, Ŝe w mieście  kolizje to głownie drobne 
stłuczki na parkingach. Do powaŜnych zdarzeń drogowych  nawet  ze skutkiem śmiertelnym  
dochodzi na krajowej drodze nr 8.  

 Komendant Powiatowy Policji p. Andrzej Choromański  wyjaśnił,  Ŝe   sprawy 
związane z rozprowadzaniem narkotyków  wymagają  długich działań, które doprowadzą do 
ujęcia tzw. „grubych ryb”.  Nawiązując do ustawionego znaku „Stop” na ul. Stacyjnej 
wyjaśnił, Ŝe Policja nie ustawia znaków, tylko musi egzekwować stosowanie prawa. Znaki   
ustawia  zarządca drogi. W konkretnym przypadku znak został ustawiony przy drodze 
wojewódzkiej i jego lokalizację opiniowała Komenda Wojewódzka Policji.  

 Radna p. Maria Bębenek zwróciła się z pytaniem o to jak moŜna wyegzekwować 
zakaz parkowania na drodze wjazdowej na osiedle Lubiejewska. Dodała,  Ŝe często się 
zdarza, Ŝe nawet przejeŜdŜający tamtędy policjanci nie interweniują.  

 Komendant Powiatowy Policji p. Andrzej Choromański  wyjaśnił, Ŝe zdarza się, Ŝe 
Policja  jest np. wezwana  do powaŜniejszej  interwencji , wtedy nie zajmuje się np. łamaniem  
zakazu parkowania. Podkreślił, Ŝe na terenie miasta podejmowanych jest bardzo duŜo 
interwencji , mieszkańcy tego nie widzą, poniewaŜ Policja stara się nie uŜywać zbyt często  
sygnału dźwiękowego.  NaduŜywanie tego sygnału  wpływa  na  zmniejszenie poczucia 
bezpieczeństwa mieszkańców. 

 Radny p. Krzysztof Łukaszewski  nawiązał do informacji  Komendy Policji, w której 
jest zapis o tym, Ŝe dokonywana jest okresowa  lustracja dróg w Powiecie równieŜ  pod katem 
oznakowania pionowego  i poziomego. Zapytał czy w związku tym lustracja ta obejmowała 
takŜe ul. Stacyjną.  

 Komendant Powiatowy Policji p. Andrzej Choromański  wyjaśnił, Ŝe lustracja odbywa 
z zarządcą drogi. Jeśli zarządca drogi  wojewódzkiej występuje o opinię  dot. ustawienia 
znaku, to opinię tę wydaje Komenda Wojewódzka Policji. Na zakończenie  Komendant p. 
Andrzej Choromański podziękował władzom miasta za wspieranie działań Policji w 2008r..  
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Następnie  przekazał Burmistrzowi Miasta pisemne podziękowania  Komendanta  
Wojewódzkiego Policji  za dotychczasową współpracę.  

 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska podziękował  autorom opracowań za 
ich przygotowanie i za przybycie na dzisiejszą sesję tj.  Prezesowi Sądu Rejonowego, 
Prokuratorowi Rejonowemu, Powiatowemu Komendantowi Policji, Powiatowemu 
Komendantowi Państwowej StraŜy PoŜarnej i Państwowemu Powiatowemu Inspektorowi 
Sanitarnemu a takŜe dyrektorom miejskich szkół podstawowych i gimnazjów, Komendantowi 
StraŜy Miejskiej i Przewodniczącemu Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych.  

Następnie stwierdził, Ŝe Rada Miasta  przyjęła informację o realizacji programu 
„Bezpieczne Miasto – Ostrów Mazowiecka” za 2008 r.   

Na zakończenie  po raz kolejny zaapelował do Radych o mniej zapalczywości w 
swoich wypowiedziach a więcej miłosierdzia. Podkreślił, Ŝe kaŜdy radny sam odpowiada za 
własne słowa.  

 

 

Punkt 4 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej  Powiatowi Ostrowskiemu.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym, Ŝe  Radni 
otrzymali projekt uchwały wraz z materiałami na sesje.  

 Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego p. Eugeniusz Gałązka przedstawił opinię Komisji. Komisja w głosowaniu  7 
głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”  i 0 głosów  wstrzymujących się” pozytywnie 
zaopiniowała projekt Uchwały  z uwzględnieniem zgłoszonej poprawki.  Komisja wnosi o 
zmianę brzmienia §1 na następujące: 
 
„ Udziela się pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu w wysokości  160 000 zł                      
z przeznaczeniem dla Szpitala Powiatowego im. Marii Skłodowskiej – Curie w Ostrowi 
Mazowieckiej na zakup sprzętu medycznego, w tym zestawu do chirurgii laparoskopowej.”  

 Nie było głosów przeciwnych powyŜszej poprawce. 
 
 
 W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska odczytał  a następnie  poddał pod głosowanie  uchwałę   w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej  Powiatowi Ostrowskiemu, z uwzględnieniem zgłoszonej poprawki tj. zmiany 
brzmienia § 1. 
  

  Rada Miasta w głosowaniu 21 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się”  podjęła:  

Uchwała Nr XXIV /146/ 2009 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu 
Uchwała w załączeniu do Protokołu.  
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 Dyrektor Szpitala Powiatowego p. Andrzej Sawoni  podziękował  władzom miasta za 
udzieloną pomoc na zakup sprzętu , stanowiącego część wideochirurgii. Przypomniał, Ŝe 
poprzedni zestaw do chirurgii laparoskopowej był równieŜ zakupiony  przez  Radę Miasta.   

 

 

Punkt 5 

Uchwała w sprawie wyraŜenia  opinii dotyczących projektów uchwał  Rady Powiatu 
w sprawie  przekształcenia Szpitala Powiatowego im. Marii Skłodowskiej – Curie w 
Ostrowi Mazowieckiej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował zebranych o tym,  Ŝe 
Radni otrzymali  omawiany projekt uchwały wraz z materiałami na sesję.   

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Krzysztof Łukaszewski  przedstawił opinie 
Komisji. Komisja w głosowaniu  6 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym”  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 
Następnie podziękował Dyrektorowi Szpitala p. Andrzejowi Sawoniemu za udzielenie 
wyczerpujących  wyjaśnień na posiedzeniu Komisji,  które odbyło się w trakcie przerwy w 
obradach sesji.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym, Ŝe 
przedstawione projekty uchwał  Rady  Powiatu wywołały komentarze na temat  rozpoczęcia 
procesu prywatyzacji ostrowskiego Szpitala. 

 Dyrektor Szpitala p. Andrzej Sawoni wyjaśnił, Ŝe  skutkiem podjętych uchwał będzie 
przekazanie  obiektów  Ośrodków Zdrowia w Komorowie i Jelonkach  gminie Ostrów 
Mazowiecka.  Wymienione Ośrodki są zbyt duŜe i zbyt blisko siebie połoŜone , jednocześnie 
obejmują małą populację  społeczeństwa. Szpital prowadząc te Ośrodki  notował  straty.  Poza 
gminą Ostrów Mazowiecka wszystkie gminy  przejęły Ośrodki w chwili powstawania 
powiatu.  Podkreślił, Ŝe  Starostwo przekaŜe obiekty nieodpłatnie i nie jest to forma  
prywatyzacji. Obiekty będą lepiej wykorzystywane.  Jako przykład wskazał na  Ośrodek 
Zdrowia w Komorowie, który na swoje potrzeby wykorzystuje jedynie 37% obiektu.                    
W sytuacji, kiedy obiekt stanie się własnością gminy, wójt będzie mógł pozostałą część 
wykorzystać na inne cele np.  na bibliotekę czy pracownię komputerową.  Świadczenia 
medyczne w obu placówkach będą nadal prowadzone w formule Niepublicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej na bazie wynajętych  od gminy pomieszczeń.  Projekty uchwał zostały 
przygotowane zgodnie z procedurą wynikającą z przepisów prawa.  

 Radny p. Andrzej Morawski stwierdził, Ŝe projekt uchwały Rady Miasta mówi                         
o opiniowaniu projektów uchwal Rady Powiatu dotyczących przekształcenia Szpitala 
Powiatowego, co wywołuje emocje.  Uznał,  Ŝe  precyzyjniej  byłoby opiniować kwestie 
likwidacji konkretnych Ośrodków. Zapytał takŜe dlaczego Rada Miasta musi  wypowiadać się 
w omawianej sprawie.   

 Dyrektor Szpitala p. Andrzej Sawoni  stwierdził, Ŝe,  rzeczywiście jest to bardzo 
zawiła procedura, wynikająca z art. 43 ustawy o zakładach opieki zdrowotnej. Dodał, Ŝe  
Mazowieckie Centrum Zdrowia Publicznego nie wyraziło zgody na   bezpośrednie 
przekazanie  obiektów gminie. PoniewaŜ Szpital Powiatowy  obejmuje cały zespół zakładów, 
w tym równieŜ  ośrodki  podstawowej opieki zdrowotnej, rozpoczęta musiała zostać 
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procedura likwidacji omawianych Ośrodków. Proces likwidacji  wymaga  opinii gmin 
wchodzących w skład powiatu, choć opinia jest niewiąŜąca.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zaproponował aby w uchwale Rady 
Miasta wskazać konkretnie, Ŝe opinia dotyczy likwidacji Ośrodków Zdrowia w  Komorowie               
i Jelonkach.  

 Dyrektor Szpitala p. Andrzej Sawoni stwierdził, Ŝe w tej kwestii powinien 
wypowiedzieć się prawnik. 

 Radna p. Maria Bębenek stwierdziła, Ŝe skoro  projekt Uchwały Rady Miasta odnosi 
się do konkretnych  projektów Uchwał  Rady Powiatu to nie ma potrzeby niczego 
uszczegóławiać.  

 

 W związku z zakończeniem dyskusji i uzyskaniem wyjaśnień od Dyrektora Szpitala 
Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska odczytał a następnie poddał pod głosowanie   
Uchwałę  w sprawie wyraŜenia  opinii dotyczących projektów uchwał  Rady Powiatu w 
sprawie  przekształcenia Szpitala Powiatowego im. Marii Skłodowskiej – Curie w Ostrowi 
Mazowieckiej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

 
  Rada Miasta w głosowaniu 19 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” i 0 głosów 

„wstrzymujących się”  podjęła:  

Uchwała Nr XXIV/ 147/ 2009 

w sprawie wyraŜenia  opinii dotyczących projektów uchwał  Rady Powiatu w sprawie  
przekształcenia Szpitala Powiatowego im. Marii Skłodowskiej – Curie w Ostrowi 
Mazowieckiej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

 

Punkt 6  

 Informacja na temat stopnia realizacji inwestycji pn „ Budowa Centrum Kultury 
i Rekreacji „Za Stawem – I etap”. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował, o tym  Ŝe Radni 
otrzymali wyŜej wymienioną Informację z materiałami na sesję.  

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk przedstawił informację na temat 
stopnia realizacji inwestycji pn. Budowa Centrum Kultury i Rekreacji „Za Stawem”  - I etap.   
Pod względem finansowym inwestycja został zrealizowana w 80% natomiast zaawansowanie  
robót wynosi 90%. Podkreślił, Ŝe nie ma zagroŜeń co do terminowości zakończenia 
inwestycji.  Poinformował o tym, Ŝe w trakcie  realizacji inwestycji pojawiły się 
nieprzewidziane elementy stąd  umowy na  roboty dodatkowe lub na roboty zamienne / 
zamiany  jednej roboty na drugą/.   

Radna p. Maria Bębenek  poinformowała o tym, Ŝe podczas wizji lokalnej  
nowobudowanej hali sportowej zwróciła uwagę na ściankę wspinaczkową. Zapytała o to czy 
usytuowanie jej pod koszem do gry w koszykówkę uzyskało akceptację  rzeczoznawcy do 
spraw bezpieczeństwa, zwłaszcza, Ŝe ścianki nie było w pierwotnym projekcie.  Zdaniem 
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Radnej ścianka ta grozi niebezpieczeństwem dla uczestników gier zespołowych,  
odbywających na się na boisku. W dalszej kolejności  podniosła sprawę nie przyklejonego 
parkietu, który podczas uŜytkowania  będzie  się rozpadał. Następnie  nawiązała do jakości 
wykonania elementów wykończeniowych  pływalni. Radna wskazała na złą jakość ułoŜenia 
glazury , zwróciła się z pytaniem dlaczego inspektorzy nadzoru czy pracownicy wydziału 
inwestycji nie reagowali na te kwestie podczas prac.  Radna p. Maria Bębenek uznała, Ŝe 
kwestie jakości wykończenia, jakości wyposaŜenia są bardzo waŜne, zwłaszcza  w kontekście  
bardzo duŜej wartości całości  zadania.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka  poparł  przedmówczynię, 
podkreślił słuszność uwag co do zaniedbań i nieprawidłowości  dotyczących budowy. 
Wyraził nadzieję, Ŝe nadzór  dopilnuje pozostałych kwestii.  Zwrócił uwagę na zaniedbania               
w zakresie zagospodarowania terenu. Uznał za niewłaściwe ujmowanie w zadaniu budowy         
ul. Staszica, powinna ona zostać ujęta w planie budowy ulic, tak jak inne ulice. Podkreślił, Ŝe 
nie jest przeciwny budowie ul. Staszica. Uznał, Ŝe w ramach  zadania moŜe być realizowana 
nowoprojektowana  ulica dojazdowa.  Stwierdził, Ŝe  kwestia ujęcia budowy ul. Staszica                       
w ramach zadania „Za Stawem” wywołała wiele nieporozumień i stąd wynikła potrzeba 
szczegółowego wyjaśnienia na co zostanie przeznaczona dodatkowa kwota 1,1 mln. zł 
planowana na wzrost wydatków zwianych z inwestycją.   

Radna p. Maria Bębenek  uznała, Ŝe ze względu na moŜliwość uzyskania środków  
unijnych na dofinansowanie budowy Centrum Kultury Rekreacja „Za Stawem” dobrze jest , 
ze ul. Staszica jest elementem całej inwestycji.  

Radny p. Mieczysław Pasztaleniec  nawiązał do  planowanej budowy kotłowni przy 
obiektach „Za Stawem”.  Radny przypomniał, Ŝe  z wydatków na te inwestycje zdjęto 1 mln. 
zł.  planowany na budowę kotłowni i podjęto decyzję, Ŝe nową kotłownię będzie realizowała 
Spółka ZEC. Zapytał  czy ZEC  posiada odpowiednie środki na tę inwestycję, w imieniu 
Spółdzielców wyraził obawę, Ŝe  mieszkańcy Spółdzielni pośrednio, w opłatach za ciepło,  
zapłacą za tę inwestycję.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, ze ZEC Sp. z o.o. 
prowadzi działalność a więc posiada środki na inwestycje. Dodał, Ŝe ZEC Sp. z o.o. działa na 
rzecz całego miasta  a nie tylko na rzecz Spółdzielni.  
 
 Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził,  Ŝe Rada 
Miasta przyjęła  informację na temat stopnia realizacji inwestycji pn „ Budowa Centrum 
Kultury i Rekreacji „Za Stawem – I etap”. 

 

Punkt 7 

Informacja na temat  planowanego funkcjonowania  krytej pływalni i hali sportowej, 
realizowanych w ramach Centrum Kultury i Rekreacji „Za Stawem” oraz 
Wielofunkcyjnego pawilonu  sportowego,   po oddaniu do uŜytku  nowych obiektów 
sportowych. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował, o tym  Ŝe Radni 
otrzymali wyŜej wymienioną Informację wraz z materiałami na sesję.  

Na wstępie głos zabrał p. Zygmunt Klepaki przedstawiciel Klubu Sportowego 
Uczniowski  Ostrowski  Ludowy Klub Atletyczny . Pan Zygmunt Klepacki wyraził uznanie 
dla działań Rady Miasta na rzecz sportu w mieście  np. przeznaczenie środków na stypendia 
dla sportowców.  Dodał, Ŝe młodzieŜ bardzo zabiega o wyniki, które umoŜliwi ą im uzyskanie 
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stypendium.  Pan Zygmunt Klepacki zwrócił uwagę na potrzebę wypracowania systemu 
sportu w  mieście, który ureguluje równieŜ kwestie finansowania instruktorów i trenerów.  
Spot stał się jedna z waŜniejszych dziedzin Ŝycia w mieście. Uznał, Ŝe w ramach MOSiR 
powinny być przeznaczone  środki na sport kwalifikowany.  Pan Zygmunt Klepacki  
podkreślił, Ŝe środowisko sportowe cieszyło się ze zwiększenia środków na sport w br., 
jednak radość była krótka bo okazało się , ze w ramach tych środków \mają być opłacani 
trenerzy a wiec  okazuje się, Ŝe  na działalność sportową zostanie niewiele.  

Następnie p. Zygmunt Klepacki poinformował o tym, Ŝe  Klub UOLKA w 
uzgodnieniu z Burmistrzem Miasta , wystąpił do Polskiego Związku Podnoszenia CięŜarów o 
organizację Mistrzostw Polski do lat 17. Impreza ta miała być elementem  uroczystości 
otwarcia nowych obiektów sportowych.  Poinformował o tym, Ŝe w związku z tym  zapoznał 
się z miejscem, gdzie w nowym obiekcie „Za Stawem” miała być zorganizowana siłownia                
i sala do podnoszenia cięŜarów. Obecne  pomieszczenia zarówno siłownia jak i  do 
podnoszenia cięŜarów są zbyt małe. Dotychczas wiele razy organizowano w Ostrowi 
Mazowieckiej mistrzostwa w podnoszeniu cięŜarów i zwykle padały zarzuty, Ŝe jest zbyt 
mało miejsca na rozgrzewkę zawodników.  Wyraził  zaniepokojenie informacją o tym, Ŝe tam 
gdzie planowano pomieszczenia dla podnoszenia cięŜarów  ma zostać zorganizowana 
kręgielnia.  Poinformował o tym, Ŝe napisał w tej sprawie pismo do Burmistrza Miasta.                        
Z informacji wynika,  Ŝe zawodnicy  podnoszący cięŜary  nadal będą trenować  w 
Wielofunkcyjnym pawilonie sportowym. Podsumował, Ŝe choć  przez 4 lata pracują nad 
organizacją wspomnianych  Mistrzostw to prawdopodobnie ich nie będzie.  Poinformował o 
tym, Ŝe w sali, o której się mówi, Ŝe będzie dostosowana do ponoszenia cięŜarów był tylko 
raz, nie wykonywał tam Ŝadnych pomiarów ani nikt z nim nie ustalał  kwestii moŜliwości 
wykorzystania jej dla potrzeb klubu.  Za niewłaściwe uznał  sąsiedztwo baru,  zawodniczki 
mogą być skrępowane  wychodząc np. z sauny.  Pan Zygmunt Klepacki stwierdził, Ŝe                         
w  sprawie  moŜliwości wykorzystania pomieszczeń na potrzeby sportowców powinno 
zasięgnąć opinii  osób zajmujących się sportem.     

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe  w przypadkowej 
rozmowie z  p. Zygmuntem Klepackim  dowiedział się, Ŝe nie ustalano z nim  spraw 
związanych z pomieszczeniami dla trenowania podnoszenia  cięŜarów, mimo tego, Ŝe                        
z rozmów z Dyrektorem MOSiR wynikało,  Ŝe omawiane  kwestie zostały ustalone. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka  podziękował                               
p. Zygmuntowi Klepackiemu za przedstawione informacje. Uznał za niepokojące, Ŝe 
Dyrektor MOSiR nie konsultował propozycji ze środowiskiem sportowym . Przypomniał o  
tym, Ŝe  na posiedzeniach Komisji Finansowej pytał o koszty i źródło pokrycia robót 
związanych z  przebudową pawilonu przy ul. Warchalskiego.  Dodał, Ŝe pytał  równieŜ o to 
czy pomysł  adaptacji  sali na potrzeby  podnoszenia cięŜarów był opiniowany przez osoby 
zajmujące się tym sportem.  Podkreślił, Ŝe sekcja cięŜarowców, mająca wyniki na poziomie  
europejskim  jest jedną  z najbardziej zasłuŜonych dla promocji miasta.   Zaznaczył, Ŝe  nie 
jest przeciwko organizacji kręgielni, choć nie ma pewności co do rentowności  tego 
przedsięwzięcia, poniewaŜ nie jest to rozrywka masowa.   Decyzja musi być rozwaŜona i 
powinna uwzględniać  potrzeby klubów sportowych, zwłaszcza tych które przynoszą miastu 
chwałę.  Zwrócił uwagę na to , ze koszty przebudowy będą bardzo duŜe. Wyraził zdziwienie 
stwierdzeniem  przewodniczącego Klubu Radnych Porozumienie – Razem, wypowiedzianym 
na posiedzeniu Komisji Finansowej, Ŝe nie istotni są sportowcy waŜne, Ŝe mieszkańcy będą 
się mieli gdzie bawić w kręgle. Uznał,  Ŝe rekreacja jest waŜna ale równie waŜna jest  sala do 
podnoszenia cięŜarów.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Bogusław Konrad  wskazał na to, Ŝe                           
w przedstawionym opracowaniu wymienieni są przyszli uŜytkownicy wśród nich kluby 
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sportowe, dyrektorzy szkół i osoby prywatne.  Uznał, Ŝe skoro  korzystanie z nowych 
obiektów konsultowano z dyrektorami szkół to podobne konsultacje powinny odbyć się z  
klubami sportowymi. Zapobiegnie to problemów w dalszym funkcjonowaniu obiektów.  
Współpraca z organizacjami pozarządowymi powinna mieć równieŜ  pozafinansowy format 
tj. wzajemne  informowanie się i konsultowanie. Następnie   zgłosił wniosek formalny  aby 
Informacja na temat funkcjonowania obiektów sportowych  została przyjęta przez Radę 
Miasta na następnej sesji,  po  przeprowadzeniu konsultacji z klubami sportowymi.   

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe jest to tylko 
Informacja.  

Radna p. Maria Bębenek stwierdziła, Ŝe w planach dot. wykorzystania  obiektu na ul. 
Warchalskiego  nie wzięto pod uwagę potrzeb  Domu Kultury. Podkreśliła, Ŝe MDK prowadzi 
szeroką działalność i naleŜy podjąć dyskusję nad tym, jak długo ma on funkcjonować w 
magazynach RUCH.  Radna zwróciła uwagę na potrzebę dyskusji nad dalszym 
funkcjonowaniem szeroko pojętej kultury w mieście.  Uznała, Ŝe jest to temat do pracy dla 
Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego, zwłaszcza w związku z oddalaniem się realizacji  nowego  obiektu.. Podkreśliła, 
Ŝe stale poprawia się baza sportowa a nic nie robi się dla kultury.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Krzysztof Łukaszewski  poinformował  o tym, Ŝe 
na posiedzeniu Komisji Członkowie pytali Dyrektora MOSiR  o to czy zwolnią się 
pomieszczenia, które  mogłyby być wykorzystane przez MDK i MBP. Dyrektor stwierdził, Ŝe  
nie przewiduje się pomieszczeń dla tych jednostek.  

Radny p. Andrzej Morawski stwierdził, Ŝe  podczas wydawania pieniędzy publicznych 
naleŜy  prowadzić jak najszersze konsultacje, zasięgać wielu opinii, zapewni to wypracowanie 
najlepszych rozwiązań. NaleŜy wypracować konsensus, Konsultacje powinny wyjść poza 
szefów klubów sportowych, którzy  są finansowo uzaleŜnieni od  MOSiR.  Następnie 
nawiązał do  planowanej budowy przebicia ul. RóŜańskiej do ul. Broniewskiego, która będzie 
skutkowała likwidacją kortów. Zapytał czy korty będą odbudowane, czy będą  miały sztuczną 
nawierzchnię  i czy  zimą będzie moŜna tam zorganizować lodowisko. Stwierdził, ze 
odpowiedzi na te pytania powinny być ujęte w opracowaniu.  

Radny p. Krzysztof Listwon  przypomniał, Ŝe mimo trudnych i ubogich warunków na 
uroczystości oddania do uŜytku obiektu przy ul. Warchalskiego  odbyły się Mistrzostwa  
Polski  Kobiet / seniorów/ w Podnoszeniu CięŜarów. Stwierdził, Ŝe  obiekt sportowy „Za 
Stawem”  nie jest budowany  dla organizowanych czasami  zawodów sportowych wysokiej 
rangi  tylko dla społeczności lokalnej.  Wyraził nadzieję, Ŝe  nastąpi zmiana mentalności 
społeczeństwa w zakresie spędzania wolnego czasu, ludzie poza korzystaniem z basenu 
chętnie spędzają czas w kawiarni czy korzystają z innych atrakcji. Jako przykład   wskazał  
pływalnię w Zambrowie, która tylko kilka razy w roku jest zamknięta  ze względu na  
organizację zawodów. Pozostały okres obiekt tętni  Ŝyciem . Uznał, Ŝe pawilon sportowy  na 
ul. Warchalskiego stanie się obiektem do Ŝmudnych codziennych treningów. Natomiast hala 
sportowa  będzie słuŜyła do pokazów.  

  Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Krzysztof Łukaszewski  poinformował  o tym, Ŝe 
na posiedzeniu Komisji został wypracowany  wniosek dotyczący wypracowania planów  
funkcjonowania MDK, zwłaszcza  Ŝe budowa  nowego obiektu  w kompleksie  „Za Stawem”  
oddala się. Dodał, Ŝe potrzeba szerokiej debaty na powyŜszy temat. 
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Pan Zygmunt Klepacki  stwierdził, Ŝe w 2000r. odbyły się  Mistrzostwa i  później 
innych nie było poniewaŜ obiekt się nie nadaje.  Dodał, Ŝe pomieszczenia pod  halą sportową 
na ul. Warchalskiego  powinny być wykorzystane na inne cele sportowe a nie na bar. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska przypomniał, Ŝe w kaŜdej kadencji 
odbywały się spotkania ze środowiskiem sportowym . Wspomnianym  spotkaniom czy 
debatom zawsze przyświecała zasada „nic o nas, bez nas”.  Podkreślił, Ŝe decyzje w sprawie 
konkretnej działalności powinny zapadać po konsultacjach z jej benificjentami. Zaapelował 
równieŜ do działaczy sportowych o merytoryczne dyskusje z Dyrektorem MOSiR. Podkreślił, 
Ŝe  potrzeb jest bardzo duŜo a moŜliwości ograniczone.     

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  wyraził zdziwienie  szeroką dyskusją na 
sesji na przedmiotowy temat. Stwierdził, Ŝe  taka dyskusja powinna odbyć się  na posiedzeniu 
Komisji, moŜna było poszerzyć grono dyskutantów.  Dodał, Ŝe na posiedzeniu Komisji  nie 
było Ŝadnych uwag. Uznał, Ŝe w takiej sytuacji posiedzenia Komisji są stratą  czasu.  

Przewodniczący  Rady Miasta p. Krzysztof Laska uznał, Ŝe jest zbyt mało czasu przed 
sesją,  choć materiały są przekazywane  zgodnie z terminem statutowym, aby  wszystko 
rozpatrzyć ale Komisje mogą pracować  równieŜ  w okresie między sesjami. Poza tym 
Burmistrz Miasta w razie potrzeby moŜe wystąpić o zorganizowanie  posiedzenia Komisji.  

Dyrektor MOSiR p.  Leszek Mościcki stwierdził, Ŝe na posiedzeniu Komisji  nie 
podejmowano tych tematów, które są ponoszone dzisiaj.   Dodał, Ŝe obiekt przy ul. 
Warchalskiego nie posiada pomieszczeń, które  spełniają  normy wymagane do prowadzenia 
biblioteki.  Podkreślił, Ŝe   koncepcja wykorzystania obiektów była  konsultowana, co mogą 
potwierdzić przedstawiciele środowiska sportowego.  Poinformował o  tym, Ŝe starał się 
przedstawić propozycję, która  zaspokoi najdrobniejsze oczekiwania wszystkich 
uŜytkowników, klubów sportowych. Podkreślił, Ŝe fakt, Ŝe Rada Miasta dopiero teraz zajmuje 
się sprawą jest niezaleŜny od niego. Uznał, Ŝe na temat funkcji obiektu  moŜna było wcześniej 
rozmawiać.  

Dyrektor P. Leszek Mościcki stwierdził, Ŝe  jest otwarty na wszelkie propozycje,  
Ŝadnej propozycji z Rady  Miasta nie było,  wskazał, Ŝe Rada Miasta podejmuje ostateczną 
decyzję o przeznaczeniu obiektu.  

Radny p. Andrzej Morawski  stwierdził, Ŝe nie Rada Miasta a Dyrektor  jest od 
inicjowania  działań i od organizacji konsultacji.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  wyraził zdziwienie, i dodał, Ŝe   nie 
spodziewał, się Ŝe propozycja zmiany miejsca treningów dla cięŜarowców nie była  
konsultowana z p. Zygmuntem Klepackim.  

Radny p. Michał Kacprzak  poinformował o tym, Ŝe  środowisko związane                                 
z piłkarskim klubem sportowym  jest zadowolone z planowanych zmian dotyczących klubu, 
Stąd na posiedzeniu Komisji wyraził pozytywną opinię co do informacji na temat 
planowanego wykorzystania  obiektów sportowych.  Stwierdził, Ŝe nie wiedział, Ŝe z p. 
Zygmuntem Klepackim nie było konsultacji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka  zapytał jak to się stało, Ŝe  
Rada Miasta wygospodarowała dodatkowe środki w wys. 100 tys. zł.  dla klubów sportowych 
a one otrzymały mniej środków.   Stwierdził, Ŝe jest to  temat do sprawdzenia przez Komisję 
Finansową.  

Dyrektor MOSiR p. Leszek Mościcki  stwierdził, Ŝe wszystkie środki zostały 
rozdysponowane zgodnie z potrzebami klubów i kluby wiedzą ile dostały.  Poinformował                
o tym, Ŝe konsultacje w sprawie pomieszczeń dla cięŜarowców były prowadzone z Prezesem 
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Klubu UOLKA p. Zbigniewem Gałązką. Dodał, Ŝe nie są mu znane relacje i przekaz 
informacji miedzy Prezesem a  kierownikami sekcji.  

Pan Zygmunt Klepacki poinformował o tym, Ŝe Prezes p. Zbigniew Gałązka 
powiedział mu o rozmowie z  Dyrektorem p. L. Mościckim ,poinformowała go o tym, Ŝe  
skierował Dyrektora p. L. Mościckiego  do prowadzenia  rozmów z p,. Z. Klepackim, jako 
fachowcem w dziedzinie podnoszenia cięŜarów.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Bogusław Konrad przypomniał o tym, Ŝe zgłosił 
wniosek formalny. 

Radny p. Krzysztof Łukaszewski  stwierdził, Ŝe przedstawiony materiał jest tylko 
informacją do wiadomości, więc jej przyjęcie  nie musi być przekładane.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe wnioskodawcy chodzi 
o przeprowadzenie konsultacji ze środowiskiem sportowym poddał, pod rozwagę 
przeprowadzenie przez Komisję Oświaty szerszych konsultacji. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Krzysztof Łukaszewski  stwierdził, Ŝe   konsultacje 
powinien przeprowadzić Dyrektor MOSiR a ich wynik przedstawić na posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  przychylił się do stanowiska 
przedmówcy a następnie stwierdził, Ŝe Informacja na temat  planowanego funkcjonowania  
krytej pływalni i hali sportowej, realizowanych w ramach Centrum Kultury i Rekreacji „Za 
Stawem” oraz Wielofunkcyjnego pawilonu  sportowego,   po oddaniu do uŜytku  nowych 
obiektów sportowych została przyjęta.  

 

  

 

Punkt 8 

Uchwała w sprawie zgody na realizację przez MOPS w Ostrowi Mazowieckiej 
projektu systemowego nr 1/POKL/7.1.1/2009 w ramach  Program Operacyjnego 
Kapitał Ludzki 2007-2013. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym, Ŝe Radni 
otrzymali projekt uchwały wraz z materiałami na sesje.  

 
 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego. P. Krzysztof Łukaszewski przedstawił opinię 
Komisji. Komisja w głosowaniu 5 glosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się”  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym 
kształcie.  
 Wiceprzewodniczący  Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego p. Eugeniusz Gałązka  przedstawił opinię Komisji. Komisja w glosowaniu 4 
glosami „za przy 0 głosów przeciw i 3 głosach „wstrzymujących się”  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. Dodał, Ŝe z budŜetu miasta na 
realizację  omawianego projektu zostanie przeznaczone 22.542 zł.  
 
 Burmistrz Miasta p.  Mieczysław Szymalski odpowiadając na pytanie Radnej p. Marii 
Bębenek wyjaśnił,   Ŝe pozyskane środki  przeznaczone będą na podnoszenie kwalifikacji. 
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W związku z brakiem innych głosów  Przewodniczący Rady Miasta  p. Krzysztof 

Laska  poddał pod głosowanie  uchwałę   w sprawie zgody na realizację przez MOPS w 
Ostrowi Mazowieckiej projektu systemowego nr 1/POKL/7.1.1/2009 w ramach  Program 
Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013. Projekt uchwały został odczytany przez 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta p. Bogusława Konrada. 

  Rada Miasta w głosowaniu 20 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym się”  podjęła:  

Uchwała Nr XXIV/ 148/ 2009 

w sprawie zgody na realizację przez MOPS w Ostrowi Mazowieckiej projektu 
systemowego nr 1/POKL/7.1.1/2009 w ramach  Program Operacyjnego Kapitał Ludzki             

2007-2013 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu 

 

Punkt 9  

Uchwała w sprawie zmiany budŜetu miasta na 2009r., uchwalonego Uchwałą Nr 
XXII/123/ 2008 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia   19 grudnia 2008r.  

Przewodniczący Rady Miasta  p. Krzysztof Laska poinformował, Ŝe Radni otrzymali 
projekt uchwały wraz z materiałami na sesje.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  w swoim wystąpieniu stwierdził, Ŝe 
obrady komisji na temat  planu zadań inwestycyjnych  były bardzo burzliwe. Stwierdził, Ŝe  
jest to zrozumiale dlatego, Ŝe budowa dróg jest  bardzo waŜna dla kaŜdego Radnego, ze 
względu na zobowiązania wobec mieszkańców.  Wyjaśnił, Ŝe z róŜnych przyczyn w okręgu 
wyborczym Nr 1 jest najwięcej inwestycji, ale  planowane są tam zadania, które  nie budzą 
dyskusji np. budowa nawierzchni ul. Szpitalnej i ul. Wiśniowej. Dodał, Ŝe przetarg na budowę 
ul. Wiśniowej zostanie ogłoszony na całą jej długość, ewentualnie w 2 etapach.  Odnosząc się 
do planowanej budowy ul. Staszica  przypomniał o tym,  Ŝe  mieszkańcom  obiecywano, Ŝe w 
chwili oddawania do uŜytku nowych obiektów sportowych ulica ta zostanie zrealizowana. 
Podkreślił, Ŝe  zadanie to ujęto w  ramach  budowy Centrum Kultury i Rekreacji „Za 
Stawem”,  licząc na  otrzymane dofinansowanie unijne.  W dalszej kolejności  zwrócił uwagę 
na niedoinwestowanie okręgu wyborczego Nr 3, zapewnił, Ŝe w bieŜącym roku  zostanie 
wykonany chodnik w ul. Sikorskiego do obwodnicy.  Wyraził uznanie dla odwagi Radnych              
i swojej o zwiększeniu   o ponad 3 mln. zł.  wydatków budŜetowych na budowę ulic w 
mieście. Przypomniał, Ŝe poza tym 1,6 mln. zł. przeznaczono na remonty ulic. Wydatki te są 
bardzo duŜe zwłaszcza w kontekście  prowadzonej duŜej inwestycji, do której  miasto 
otrzymało tylko 2,5 mln zł. dofinansowania zewnętrznego.  Burmistrz Miasta p Mieczysław 
Szymalski dodał, Ŝe w czerwcu okaŜe się jaki rzeczywiście będzie miał kształt budŜet  2009r.,  
obawy budzą informacje np. na temat wzrostu bezrobocia.    

 Następnie Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski zaprezentował  autopoprawkę 
do projektu zmian budŜetowych, która uwzględnia wnioski Komisji Finansowej. 
Autopoprawka  obejmuje o dokonanie zmian w planie zadań inwestycyjnych na 2009r./ dział 
600, rodz.60016, § 6050 / stanowiącym załącznik Nr 3a do projektu Uchwały: 

- zwiększenie planowanych wydatków   na budowę ul. Armii Krajowej – do 250 tys. zł. 

- zwiększenie planowanych wydatków   na budowę ul. Kameralnej  – do 250 tys. zł. 
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- wprowadzenie  budowy  ul. Sadowej  za kwotę  250 tys. zł.   

- zwiększenie o 100 tys. zł.   na remonty dróg z przeznaczeniem na remont nawierzchni ul. 
Sportowej i Szkolnej. 

- zwiększenie planowanych wydatków   na budowę ul. Wiśniowej   – do 180 tys. zł.. 
 Zaproponował zwiększenie wydatków na ul. Wiśniową o 30 tys. zł. , które   zostaną 
przesunięte z  wydatków planowanych na dokumentację techniczną. Nie moŜna przesunąć 
kwoty 50 tys. zł. o która wnioskowała Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno 
– Gospodarczego poniewaŜ juŜ na ok. 50 tys. z.  zostały podpisane umowy na dokumentację 
techniczną a więc pozostało tylko 30 tys. zł. Ponownie zapewnił, Ŝe ulica ta zostanie 
zrealizowana w 2009r. w całości.   Jeśli z przetargu, okaŜe się, Ŝe jest zbyt mało środków na 
tę ulicę to zostaną one  zwiększone.  Zapewnił , Ŝe część  wniosków np. dot. ul. Kościuszki 
Wschodniej będzie realizowanych w ramach  bieŜącego utrzymania.  Następnie dodał, Ŝe 
nowe korty muszą być wcześniej wybudowane dopiero wtedy będzie moŜna zlikwidować 
stare korty.   

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka  stwierdził, Ŝe nie wierzy, Ŝe 
budowa ul. Staszica na 600 tys. zł. jest  ujęta w przedsięwzięciu jakim jest budowa  Centrum 
Kultury   i Rekreacji „Za Stawem”  

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski zapewnił,  Ŝe budowa ulicy Staszica będzie 
ujęta, w tym zadaniu.  

Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego p. Eugeniusz Gałązka  przedstawił opinię Komisji. Komisja w glosowaniu 6 
głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” / 1 osoba nie brała 
udziału w głosowaniu/  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym  przez 
Burmistrza Miasta kształcie po uwzględnieniu autopoprawki.  Następnie podziękował 
Burmistrzowi Miasta za przychylne podejście do wniosków Komisji. Zaznaczył, Ŝe  nikt z 
Radnych nie był przeciwny budowie Ŝadnej ulicy, jednak wszyscy mają prawo domagania się 
aby inwestowano we wszystkie okręgi wyborcze.  

  Przewodniczący Klubu Radnych  Nasze Miasto p. Andrzej Morawski  poinformował  
o tym, Ŝe Klub poprze przedstawiony projekt uchwały i poprawką. Dodał, Ŝe materiały do 
pracy dla Radnych,  na temat budowy ulic, powinny być dostarczone wcześniej. 
UmoŜliwiłoby to głębszą analizę i  zapobiegłoby to wielu emocjom. Radny stwierdził, Ŝe  
naleŜy wypracować kryteria  kolejności budowy ulic, aby budowa ulic nie była sprawą 
polityczną.  

 Radna p. Maria Bębenek wyraziła zadowolenie, Ŝe w br. zaplanowano środki na 
budowę aŜ 18 ulic w mieście i wykonanie infrastruktury  drogowej  wokół krytej pływalni i 
nowej hali sportowej.  Dodał, ze budowa dróg w mieście zawsze jest tematem dyskusyjnym 
bo potrzeby w tym zakresie sa bardzo duŜe.  Wszystkie drogi są waŜne, jednak mimo tego, Ŝe 
Radni są Radnymi miasta to szczególnie zaleŜy im na inwestycjach w okręgu z którego 
zostali wybrani.   Wskazując na okręg nr 2, z którego została wybrana, stwierdziła, Ŝe 
większość dróg w tym okręgu, które nie mają utwardzonej nawierzchni to drogi stare, 
zamieszkałe przez dziesiątki lat. Wyraziła zadowolenie, Ŝe w planie budowy ulic znalazła się 
budowa ul. Armii Krajowej i  Ŝe zaplanowano środki na remont ul. Szkolnej i ul. Sportowej.  
Zdaniem Radnej , na początku kadencji powinny zostać wypracowane kryteria i kolejność 
budowy dróg na całą kadencję. Oszczędziłoby to Radnym i Burmistrzowi Miasta czasu i 
emocji na powtarzające się  dyskusje w temacie budowy dróg.  
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 Radny p. Jacek Wilczyński  podziękował Burmistrzowi Miasta za deklarację  budowy  
chodnika wzdłuŜ ul. Sikorskiego do obwodnicy.  

 Radny p. Krzysztof Listwon poinformował o tym, Ŝe nie brał udziału w głosowaniu 
nad projektem uchwały i uprzedził, Ŝe rozszerzenie zakresu  budowy dróg będzie skutkowało   
koniecznością zaciągnięcia kredytu na koniec roku. Podkreślił, Ŝe równieŜ byłby 
usatysfakcjonowany jak największą ilością  wybudowanych dróg. Dodał, Ŝe w obecnej 
sytuacji finansowej miasta priorytetem powinna być inwestycja „ Za Stawem” i infrastruktura 
towarzysząca.  Radny za niedopuszczalne uznał praktyki  np. zaszantaŜowania  na 
poprzednim posiedzeniu Burmistrza tym, Ŝe  Rada Miasta nie  wyrazi zgody na 
dofinansowanie zakupu samochodu dla Policji. Dziś  na posiedzeniu Komisji odbyła się 
reasumpcja głosowania i wydaje się, Ŝe sprawy nie było. Stwierdził, Ŝe takie praktyki są 
niedopuszczalne.   

 Radny p. Krzysztof Łukaszewski zwrócił uwagę, Ŝe przez dwie kadencje obserwuje 
debaty  i ich zacietrzewienie  na temat budowy dróg. Podkreślił,  Ŝe jest duŜe 
niedoinwestowanie w tym zakresie. Przestrzegł jednak przed tym aby  potrzeb mieszkańców 
nie postrzegać tylko przez pryzmat utwardzonej drogi za oknem.  Stwierdził, Ŝe chciałby 
równie zaciekłej debaty na temat inwestycji w kulturze, oświacie itp. Zapytał o czym Radni 
będą debatować kiedy będą juŜ utwardzone wszystkie drogi.  

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka wyraził zdziwienie 
stanowiskiem i obawami Radnego p. Krzysztofa Listwona, który w debacie telewizyjnej 
mówił o nadwykonaniu budŜetu na kwotę ok. 7 mln. zł.  Dodał, ze jest to  dziwne określenie i 
nie przedstawia prawdy.  Zaznaczył, ze wydatki inwestycyjne są duŜe, ale wszyscy łącznie z 
Burmistrzem Miasta wiedzą, Ŝe nie zachwieją one  miastem. Uznał, Ŝe gdyby od początku 
konstruowania załącznika inwestycyjnego był dialog  i porozumienie to sytuacja była by inna. 
Podkreślił, Ŝe zbyt późno zostały dostarczone materiały i stąd wiele zacietrzewienia                        
w dyskusjach.  Dodał, Ŝe  kaŜdy Radny ma prawo zabiegać  o inwestycje w swoim okręgu i to 
czyni. W Radzie Miasta decyduje większość głosów a nie zdanie jednej osoby.  

 Radna p. Maria Bębenek zwróciła uwagę na to, Ŝe w budowie dróg obserwuje się 
tendencje spadkową np. w 2004 r. wykonano 6 km dróg. Zwróciła uwagę, ze poza ulicami w 
latach ubiegłym realizowano takŜe inne inwestycje np.  przedszkole.  Wyraziła nadzieję, Ŝe 
ujęte w budŜecie ulice zostaną zrealizowane.  Zwróciła uwagę na to, Ŝe część ulic nie ma  
uregulowanego stanu prawnego lub  projektu a więc moŜe się okazać, Ŝe  mimo obietnic  nie 
zostaną wykonane.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe ujęcie w budŜecie  
budowy ulicy to zapewnienie, Ŝe będzie ona zrobiona.  Dodał, Ŝe  budowa kaŜdej nowej  ulicy 
to interes dla miasta. 

 Radny p. Zbigniew Krych podziękował Burmistrzowi Miasta za wprowadzenie do 
budŜetu miasta zadań inwestycyjnych w okręgu Nr 3. Wskazał  na to jak  wyglądało 
niedoinwestowanie tego okręgu, w okręgu Nr 1 zaplanowano inwestycje na kwotę 2,600 tys. 
zł. a w okręgu Nr 3 na kwotę 400 tys. zł.  

 Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska nie udzielił głosu  
Prezesowi  Spółdzielni Mieszkaniowej  Lokatorsko – Własnościowej „Nasz Dom”                              
p. Mirosławowi Przastkowi. Poinformował o tym, Ŝe udzieli mu głosu w pkt. 19 porządku 
obrad.  
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W związku z zakończeniem  dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska odczytał a następnie  poddał pod głosowanie   Uchwałę  w sprawie zmiany budŜetu 
miasta na 2009r., uchwalonego Uchwałą Nr XXII/123/ 2008 Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka z dnia  19 grudnia 2008r / z uwzględnieniem autopoprawki/. 

 

  Rada Miasta w głosowaniu 21 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głoów 
„wstrzymującym się”  podjęła:  

Uchwała Nr XXIV/149/2009 

sprawie zmiany budŜetu miasta na 2009r., uchwalonego Uchwałą Nr XXII/123/ 2008 
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia  19 grudnia 2008r. 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 9  

Uchwała w sprawie  przyjęcia rocznego programu współpracy                                
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
poŜytku publicznego  na 2009 r. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował zebranych o tym, Ŝe 
Radni otrzymali wraz z materiałami projekt uchwały w sprawie  przyjęcia rocznego programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego  na 2009 r.  

 

Przewodniczący Komisji  Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Krzysztof Łukaszewski przedstawił opinię Komisji. 
Komisja w głosowaniu  5 glosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym 
się” pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały  w przedstawionym kształcie.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska odczytał a następnie poddał pod głosowanie  Uchwałę  w sprawie   przyjęcia  rocznego  
programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

 

Rada Miasta  Ostrów Mazowiecka  21 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”                                
i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła  

Uchwałę Nr XXIV/150/2009 

w sprawie  przyjęcia  rocznego  programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na 2009r.  

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 
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Punkt 10 

Uchwała w sprawie zmian w opisie granic obwodów głosowania w mieście Ostrów 
Mazowiecka. 

 

Punkt 11 

Uchwała w sprawie utworzenia obwodu zamkniętego w Szpitalu Powiatowym. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował o tym, Ŝe 10 marca 
2009 r. weszło w Ŝycie postanowienie Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 9 marca 
2009r. w sprawie zarządzenia wyborów  posłów do Parlamentu Europejskiego,  wyznaczając 
dzień głosowania na 7 czerwca 2009r.  W związku, z tym Burmistrz Miasta  wystąpił z 
wnioskiem o podjęcie  dwóch uchwal tj. w sprawie zmiany opisu granic obwodów 
głosowania w mieście i w sprawie utworzenia obwodu zamkniętego w Szpitalu Powiatowym 
w Ostrowi Mazowieckiej.  Projekty uchwał oraz wniosek Burmistrza Miasta zostały 
dostarczone  Radnym wraz   z materiałami na sesję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący kolejno odczytał a 
następnie poddał  pod głosowanie  Uchwałę w sprawie zmian w opisie granic obwodów 
głosowania w mieście Ostrów Mazowiecka i Uchwałę w sprawie utworzenia obwodu 
zamkniętego w Szpitalu Powiatowym  

 

Rada Miasta  Ostrów Mazowiecka  21 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”                                
i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła  

Uchwała Nr XXIV/151/2009 

w sprawie zmian w opisie granic obwodów głosowania w mieście Ostrów Mazowiecka 

 

 

Rada Miasta  Ostrów Mazowiecka  21 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”                           
i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła  

     

Uchwała Nr XXIV/152/2009 

w sprawie utworzenia obwodu zamkniętego w Szpitalu Powiatowym 

 

Uchwały w załączeniu do Protokołu. 

 

Punkt 13 

Uchwała w sprawie zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości 
komunalnej oznaczonej numerem działki 3031. 
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Punkt 14  

Uchwała w sprawie  zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości 
komunalnej oznaczonej  numerem  działki 4072.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował, o tym  Ŝe Radni 
otrzymali  omawiane projekty uchwały wraz z materiałami na sesję.  Dodał, Ŝe Ŝadna Komisja 
nie zajęła stanowiska w przedmiocie uchwał.  

Radny p. Andrzej Morawski zwrócił uwagę, Ŝe w projektach  uchwał nie podano przy 
jakiej ulicy znajdują się omawiane nieruchomości.  

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski zapewnił, Ŝe  w przyszłości  będzie 
wskazywana lokalizacja działek.  

 

W związku z brakiem innych głosów w dyskusji Przewodniczący kolejno odczytał a 
następnie poddał  pod głosowanie  Uchwałę w sprawie zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierŜawy nieruchomości komunalnej oznaczonej numerem działki 3031 i Uchwałę                               
w sprawie zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości komunalnej 
oznaczonej numerem działki 4020. 

 

Rada Miasta  Ostrów Mazowiecka  21 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”                                
i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła  

  

Uchwała Nr XXIV/153/2009 

w sprawie zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości komunalnej 
oznaczonej numerem działki 3031 

 

 

Rada Miasta  Ostrów Mazowiecka  21 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”                                
i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła  

 

Uchwała Nr XXIV/154/2009 

w sprawie zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości komunalnej 
oznaczonej numerem działki 4020 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 
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Punkt 15  

Uchwała w sprawie zgody na  udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa uŜytkowania w prawo własności nieruchomości dz. nr 5327 i 
4883/2 połoŜonych w Ostrowi Mazowieckiej.  

Przewodniczący  Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym, Ŝe Radni 
otrzymali  omawiany projekt uchwały wraz z materiałami na sesję.   

 

 Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki 
Gruntami p. Edward Zalewski przedstawiła  opinię Komisji. Komisja w głosowaniu 7 głosami 
„za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”  pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w przedstawionym kształcie.   

  

 W związku z  brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska odczytał a następnie poddał  pod głosowanie Uchwałę w sprawie zgody na  udzielenie 
bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania w prawo własności 
nieruchomości dz. nr 5327 i 4883/2 połoŜonych w Ostrowi Mazowieckiej.  

Rada Miasta  Ostrów Mazowiecka  21 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”                                
i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła  

 

Uchwała Nr XXIV/155/2009 

w sprawie zgody na  udzielenie bonifikaty od opłaty   z tytułu przekształcenia prawa 
uŜytkowania w prawo własności nieruchomości dz. nr 5327 i 4883/2 połoŜonych w Ostrowi 

Mazowieckiej. 

Uchwala w załączeniu do  Protokołu. 

 

 

Punkt 16 

 Sprawozdania z prac Komisji stałych Rady Miasta za 2008r.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym, Ŝe  Komisje na 
swoich posiedzeniach przyjęły Sprawozdania z działalności  za 2008r.  Sprawozdania zostały 
przekazane  Radnym  wraz z materiałami na dzisiejsza sesję. 

 

 W związku z brakiem uwag do przedłoŜonych Sprawozdań  Przewodniczący Rady 
Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził,  Ŝe Rada Miasta przyjęła  Sprawozdania  z prac Komisji 
stałych Rady Miasta za 2008r.  Jednocześnie podziękował Komisjom i ich Przewodniczącym  
za dotychczasową  pracę.   

 

 

Punkt 17 

 Uchwała w sprawie  wyboru Przewodniczącego Komisji Gospodarki Finansowej                                           
i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego . 
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 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  przypomniał, o  tym, Ŝe Rada 
Miasta w dniu 21 listopada 2008r. podjęła uchwałę    o odwołaniu Radnego p. Krzysztofa 
Listowna z funkcji Przewodniczącego  Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno 
– Gospodarczego  w związku z tym naleŜy dokonać wyboru nowego  przewodniczącego. 
Przypomniał, Ŝe projekt  omawianej uchwały był juŜ dwukrotnie zdejmowany z porządku 
obrad sesji.  

 Następnie zwrócił się o  zgłaszanie kandydatur na funkcję Przewodniczącego Komisji 
Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka w imieniu  Klubu Radnych 
Ostrowskie Porozumienie Samorządowe  zgłosił  Radnego. Jacka Wilczyńskiego na funkcję 
Przewodniczącego Komisji  Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego.  
Stwierdził, Ŝe naleŜy dawać szanse młodym, zdolnym i ambitnym ludziom tj. Radny p. Jacek 
Wilczyński. Dodał, Ŝe  prowadzi on  samodzielnie / bez zatrudniania specjalistów/  
przedsiębiorstwo o szerokim zakresie działania /firma transportowa, handlowa                                  
i recyklingowa/. Radny  p. Jacek Wilczyński załoŜył  firmę od podstaw, obecnie uzyskuje ona 
ok. 3 mln. zł. przychodów, zatrudnia ponad 20 osób. Firma dynamicznie się rozwija.  
Wskazał na duŜe doświadczenie zawodowe i praktykę Radnego p. Jacka Wilczyńskiego, 
dodał, Ŝe nie zawsze odpowiednio wykształceni specjaliści np. ekonomiści  sprawdzają się                
w praktyce. Zapewnił, Ŝe Radny p. Jacek Wilczyński dołoŜy wszelkich starań  aby dobrze 
wypełnić funkcję  Przewodniczącego Komisji.  

 Radny p. Jacek Wilczyński wyraził zgodę na kandydowanie. 

 Radny p. Krzysztof Listwon zgłosił kandydaturę Radnego p. Eugeniusza Gałązki, 
który od  listopada jako Wiceprzewodniczący Komisji  prowadzi jej posiedzenia . Stwierdził, 
ze jest on doskonałym organizatorem pracy, dodał, Ŝe tę opinię wyraŜali równieŜ inni  np. 
Radny p. Andrzej Morawski.  Podkreślił, Ŝe doświadczenie Ŝyciowe  i  zawodowe oraz 
odpowiednie wykształcenie predysponują Radnego p. Eugeniusza Gałązkę do pełnienia 
funkcji Przewodniczącego Komisji Finansowej.  

 Radny p. Eugeniusz Gałązka, dziękując za zaufanie i  uznanie,  nie wyraził zgody na 
kandydowanie poniewaŜ  pełni funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. Zapewnił, Ŝe 
będzie wspomagał Przewodniczącego Komisji w jej prowadzeniu. 

 Radna p. Maria Bębenek  wyraziła zadowolenie  z faktu, Ŝe w końcu Radni przystąpili 
do wyboru Przewodniczącego Komisji Finansowej, najwaŜniejszej, dodała, Ŝe liczyła Ŝe 
Przewodniczącym zostanie  Radny p. Eugeniusz Gałązka. Dodała, Ŝe  uwaŜa, ze funkcje 
reprezentacyjne Wiceprzewodniczącego Rady nie przeszkadzałyby mu w  przewodniczeniu 
Komisji Finansowej. Uznała, Ŝe Przewodniczącym tej Komisji powinna być osoba 
doświadczona a nie taka,  która będzie się dopiero przyuczać.  Odnosząc się do prowadzenia 
prywatnej formy przez Radnego p. Jacka Wilczyńskiego , to wskazała, Ŝe obecnie w sferach 
rządowych i parlamentarnych nie  jest dobrze odbierane prowadzenie działalności i działanie 
w polityce. Poinformowała o tym, Ŝe nie będzie brała udziału w głosowaniu.  

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka wyjaśnił, Ŝe  niewłaściwym 
jest  wiązanie działalności  prywatnej z działalnością na mieniu państwowym lub 
komunalnym.  Podkreślił, Ŝe w przypadku Radnego p. Jacka Wilczyńskiego takie 
okoliczności nie zachodzą.  

 Radna p. Maria Bębenek uznała, Ŝe moŜe nie było to trafne porównanie natomiast 
nawiązując do kwestii uchwalania stawek podatku od środków transportowych, stwierdziła Ŝe 
lobby transportowe w Radzie Miasta przyczyniło się do nie podnoszenia stawek  tego podatku 
na 2009r. choć inne podatki zostały podwyŜszone. 



 28

 Radny p. Krzysztof Listwon zastrzegł, Ŝe swoją wypowiedzią nie chce torpedować  
wyborów ale uwaŜa, Ŝe do prowadzenia Komisji oprócz umiejętności do prowadzenia biznesu 
potrzebna jest nieposzlakowana  opinia. Zaznaczył,  Ŝe Radny p. Jacek Wilczyński ją ma bo 
została oceniona przez wyborców / duŜą ilością uzyskanych głosów/, teraz jednak została ona 
nadszarpnięta.   

 W dalszej kolejności Radny p. Krzysztof Listwon zgłosił na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Radnego p.  Zbigniewa Krycha. Radny p. Zbigniew Krych 
posiada doświadczenie w pracy Komisji Finansowej, jest osobą godną zaufania  i pełnienia tej 
funkcji.  

 Radny p. Zbigniew Krych stwierdził, Ŝe jego kandydatura nigdy nie była rozwaŜana, 
jest to zbyt powaŜna decyzja aby podjąć ja pochopnie dlatego nie wyraził zgody na 
kandydowanie.  

 Radny p. Krzysztof Łukaszewski zgłosił kandydaturę Radnego p. Andrzeja 
Morawskiego, który jest członkiem Komisji Finansowej, jest bardzo  aktywny na sesjach 
Rady  Miasta, poza tym ma doświadczenie samorządowe  jako Radny Powiatu.    

 Radny p. Andrzej Morawski podziękował za propozycję i nie wyraził zgody na 
kandydowanie. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka przytoczył wyniki 
internetowego  sondaŜu, w którym oceniani są politycy gmin, miast czy powiatów.  W skali 
od 1 do 6 Radny p. Jacek Wilczyński uzyskał  ocenę 4,65 punktu / głosowało 150 osób/, 
natomiast Radny p. Krzysztof Listwon  1,21 punktu.  Uznał, Ŝe  pojedynczy incydent nie ma 
wpływu na podwaŜenie  czyjegoś autorytetu.  

 Rany p. Krzysztof Łukaszewski stwierdził, Ŝe miarą demokracji jest to , ze  jest 
moŜliwość wyboru, dlatego najlepiej byłoby gdyby było 2  kandydatów na funkcje 
Przewodniczącego Komisji Finansowej . W związku z tym zgłosił na tę funkcję  Radnego               
p. Krzysztofa Listwona . 

 Radny p Krzysztof Listwon wyraził zgodę na kandydowanie.  

 Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

 W związku z zakończeniem zgłaszania kandydatur na funkcję Przewodniczącego 
Komisji  Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego,  Przewodniczący 
Rady Miasta p. Krzysztof Laska poddał pod głosowanie kandydatury  Radnego p. Jacka 
Wilczyńskiego i Radnego p. Krzysztofa Listwona.   

Rada Miasta  Ostrów Mazowiecka  12 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw”                                
i 4 głosach „wstrzymujących się” / 1 osoba nie brała udziału w glosowaniu/  poparła 
kandydaturę Radnego p. Jacka Wilczyńskiego na Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego. 

 

Rada Miasta  Ostrów Mazowiecka  7 głosami „za”, przy 10 głosach „przeciw”                                
i 2 głosach „wstrzymujących się” / 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu/ nie poparła 
kandydatury Radnego p. Krzysztofa Listowa  na Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego. 
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W związku z  powyŜszym Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe 
Rada Miasta wybrała Radnego p. Jacka Wilczyńskiego na Przewodniczącego Komisji 
Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego a następnie odczytał 

 Uchwałę Nr XXIV/156/2009 

w sprawie  wyboru Przewodniczącego Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno 
– Gospodarczego. 

 

Następnie pogratulował Radnemu p. Jackowi Wilczyńskiemu wyboru.  

 Przewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego p. Jacek Wilczyński podziękował za wybór, zapewnił, Ŝe będzie się starał aby  
Komisja  pracowała w atmosferze dyskusji, której celem będzie  wypracowywanie  
porozumienia.  

 

Punkt  18 

Informacja o pracy Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

 

 W związku z brakiem pytań  do przedłoŜonego materiału Przewodniczący Rady 
Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe Rada Miasta przyjęła Informację z pracy Burmistrza 
Miasta   w okresie między sesjami.  

 

 

Punkt 19  

Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  udzielił odpowiedzi na interpelacje i 
zapytania.  Zapewnił, Ŝe przystanek autobusowy  na ul. Kościuszki na którym zatrzymywały 
się  autobusy prywatnych przewoźników nie zostanie zlikwidowany.  Odpowiadając na 
pytanie Radnego p. Mieczysława Równego wyjaśnił, Ŝe w sprawa  powierzchni handlowej w 
obiekcie Carrefoura  jest  ciągle prowadzona przez władze miasta, dodał, Ŝe za około 2 – 3 
tygodnie będzie więcej informacji na omawiany temat a więc zaproponował, Ŝe na sesji i 
posiedzeniach Komisji przed sesją przedstawi informację. Podkreślił, Ŝe jest to kwestia dla 
miasta bardzo waŜna zwłaszcza, Ŝe  ze sprzedaŜy tej powierzchni planowane jest 3 mln. zł  
wpływów budŜetowych. Zapewnił, Ŝe cena do sprzedaŜy  nie będzie zmniejszona.  Podkreślił, 
Ŝe nie ma mowy o Ŝadnych kosztach związanych z uŜytkowaniem części wspólnych obiektu. 
Przypomniał, Ŝe deweloper wpłacił juŜ 600 tys. zł. zapadł wyrok a deweloper  poddał się 
egzekucji 400 tys. zł. z tytułu nieterminowego oddania obiektu do uŜytku.   

 W dalszej kolejności nawiązał do  pytania debat telewizyjnych z udziałem Radnych.    
Stwierdził, Ŝe Radni jako osoby publiczne / podobnie jak Burmistrz podlegających lustracji/  
powinni mieć  jednakowe prawo brania udziału w debatach. Zaznaczył, Ŝe  zasady udziału  w 
debatach  są sprawą  Rady Miasta.  Zwrócił uwagę na  kwestie finansowe  prowadzenia debat, 
dodał, Ŝe po analizie kosztów  będzie konieczność przesunięcia na ten cel środków 
przeznaczonych na Radę Miasta. Mając na uwadze duŜe koszty, zaapelował o dyscyplinę  
Radnych , jeśli  chodzi o  udział w debatach.  
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 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski stwierdził, Ŝe sprawa dofinansowania 
budowy placów zabawach na osiedlach mieszkaniowych jest tematem trudnym. Przed 
podjęciem decyzji w tej sprawie naleŜy dokonać analizy potrzeb zarówno jeśli chodzi                        
o lokalizacje / zapewne kaŜda Spółdzielnia będzie chciała budowy/ jak i o potrzeby 
finansowe.    Po dokonaniu omawianej analizy sprawa zostanie przedstawiona Radzie Miasta 
do decyzji. 

 Następnie  Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski poinformował o tym, Ŝe 
dodatkowe środki, wygospodarowane przez Radę Miasta podczas uchwalania budŜetu dla 
klubów sportowych, w wys. 100 tys. zł. zostały przekazane w  całości na ten cel.  Środki 
planowane na zatrudnienie trenerów w wys. 30 tys. zł  są tak jak dotychczas odrębnymi 
środkami. Zaproponował aby na temat sposobu podziału środków odbyć odrębną dyskusję, 
dodał, Ŝe Dyrektor MOSiR jest do dyspozycji Radnych i moŜe udzielić wszelkich wyjaśnień i 
przedstawić niezbędne informacje.  Ponadto Radni mogą zgłaszać swoje uwagi do sposobu 
podziału środków. Podkreślił, Ŝe obecna kadencja Rady  jest bardzo hojna dla klubów 
sportowych  

    Nawiązując do pytania dotyczącego terenów po Nasycalni Podkładów Kolejowych, 
Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski wyjaśnił, Ŝe  sprawa ewentualnego przejęcia ich 
na rzecz miasta  jest stale procedowana.  Teren o pow. 20  ha przeznaczony mógłby być na  
cele przemysłowe.  Wyjaśnił, Ŝe z Dyrekcją PKP SA ustalono, Ŝe w chwili gdy będzie 
wykonany operat szacunkowy terenu, miasto będzie go mogło przejąć  w rozliczeniu za 
wykonanie rekultywacji terenu. Operat jeszcze nie został wykonany. Obecnie została wydana 
decyzja o rekultywacji terenu jednak została ona oprotestowana zarówno przez władze miasta 
jak i Starostwo Powiatowe.   

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  poinformował o tym, Ŝe Sąd na kaŜdej 
rozprawie w sprawie sporu o ciepłownię namawia do zawarcia ugody. Sędzia  stwierdził, Ŝe 
bez ugody,  istniejący problem nie rozwiąŜe się w Sądzie. Dodał, Ŝe na spotkaniach i 
rozprawach sądowych prezentuje stanowisko wypracowane przez Radę Miasta, dodał, Ŝe 
utoŜsamia się z tym stanowiskiem tj. albo 20% udziałów w Spółce dla Spółdzielni albo ok. 2 
mln. zł. odszkodowania.   Podkreślił, Ŝe moŜna znów  odbyć debatę na przedmiotowy temat, 
sprawa moŜe być równieŜ omawiana na posiedzeniach Komisji np. z udziałem radców 
prawnych . Podkreślił, Ŝe jeśli nie będzie zmiany kierunku to na pewno w obecnej kadencji  
spór nie zostanie rozwiązany.  Podkreślił,  Ŝe jeŜeli okaŜe się, Ŝe decyzja komunalizacyjna 
została wydana nie zgodnie z prawem to odszkodowanie zapłaci Skarb Państwa. 
Poinformował o  tym, Ŝe  przed rozprawą odbył 3 spotkania ze Spółdzielnią. Władze 
Spółdzielni  zorganizowały debatę na 3 dni przed rozprawą, po to aby mieć argument, Ŝe 
władze miasta nie chcą rozmawiać.   Władze Spółdzielni  Ŝądają 5 mln. zł. odszkodowania za 
bezumowne korzystanie i wydania ciepłowni. Wcześniej były propozycje Spółki z udziałem 
37% potem 49% dla Spółdzielni.  Zaznaczył, Ŝe władze miasta nie myślą o prywatyzacji 
Spółki, dodał, Ŝe najlepszym gwarantem działalności Spółki jest miasto jako jej właściciel. 
Poinformował o tym, Ŝe Sędzia  twierdzi, Ŝe majątek  ma charakter ogólnonarodowy 
poniewaŜ Spółdzielnia Mieszkaniowa nie zapłaciła  Ŝadnej raty  kredytu/ wziętego na 
budowę/, bo został umorzony.  Stwierdził, Ŝe nie chce prowadzić polemiki w omawianej 
sprawie a debata publiczna nie jest miejscem  dla konkretnych ustaleń.  

  

 Na kolejne pytania i interpelacje odpowiedzi udzielał zastępca Burmistrza Miasta                
p. Jerzy Pawluczuk.  

 Poinformował o tym, Ŝe zostanie dokonany przegląd stanu technicznego progów 
zwalniających na ulicach miasta, zapewnił Ŝe zostaną uzupełnione brakujące elementy.  
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Następnie poinformował o tym, Ŝe Burmistrz Miasta  zlecił TBS Sp. z o.o. wypracowanie  
propozycji lokalizacji  budynku socjalnego  i wykonanie jego  koncepcji  a takŜe oszacowanie  
kosztów budowy.  Ze wstępnych rozmów  proponowana jest lokalizacja przy ul. 
Wołodyjowskiego.  Następnie poinformował o tym, Ŝe udzielił pisemnej odpowiedzi na temat 
remontu dachu budynku gospodarczego przy ul. Armii Krajowej, odpowiedź  przekazana 
została do Biura Rady Miasta.     

 Odpowiadając na pytanie dotyczące słupów TP SA na chodniku w ul. Dubois,  
zapewnił, Ŝe  zostaną skierowane do zarządcy drogi i do właściciela slupów wystąpienia o ich 
usunięcie. Przypomniał, Ŝe podczas modernizacji drogie strony inwestora padały 
zapewnienia, Ŝe  słupy będą zlikwidowane.  

 Następnie  poinformował o tym, Ŝe planowane jest przełoŜenie chodnika  w rejonie 
Kościoła przy ul. 3 Maja, co do udroŜnienia kratki odwadniającej zapewnił, Ŝe jeśli zadanie to 
nie będzie skomplikowane to równieŜ będzie wykonane. 

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  zapewnił,  Ŝe  wystąpi do 
wykonawcy o naprawę  połączenia ul. Zapolskiej i ul. E Plater w ramach gwarancji. Odnosząc 
się do zepsutego zegara  zlokalizowanego na pl. Wolności wyjaśnił, Ŝe  naprawa jest 
utrudniona  bo ZURAD  juŜ takich zegarów nie produkuje. Obecnie do Urzędu Miasta 
wpłynęła oferta sprzedaŜy nowego  zegara elektronicznego w cenie 6 tys. zł. lub 2 szt za 10 
tys. zł. Dodał, Ŝe  musiałby być to zakup inwestycyjny.  

 W dalszej kolejności  poinformował o tym,  Ŝe zgodnie z projektem  budowy krytej 
pływalni  drzwi maiły być drewniane, projektant nadal nie widzi potrzeby  wymiany ich na 
aluminiowe. Jednak w miarę potrzeb zostaną one wymienione na aluminiowe. Miasto będzie 
musiało pokryć róŜnice w cenie.   Następnie poinformował o tym, Ŝe podczas odbioru 
technicznego hali sportowej m.in. parkiet został zausterkowany, niektóre deski wymagają 
wymiany, dodał, Ŝe nie było zjawiska „wstania parkietu”. Podkreślił, Ŝe wykonawca zna te 
usterki, będzie musiał je usunąć  a miasto jeszcze obiektu nie odbiera.  

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk poinformował o tym, Ŝe trwają 
rozmowy na temat modernizacji ul. Lubiejewskiej. Obecnie projekt jest  zmieniany, realizacja 
zadania w najlepszym przypadku moŜe rozpocząć się w 2010 r.  Uwagi i wnioski dotyczące 
tej ulicy, które  są zgłaszane zarządcy, są uwzględniane o ile nie moŜe uchylić się od ich 
realizacji stwierdzeniem, Ŝe są to kwestie objęte modernizacją drogi.   

 W następnej kolejności poinformował o tym, Ŝe rów odwadniający od obwodnicy do 
ul. 3 Maja  został skomunalizowany. JeŜeli znajdą się na to środki moŜna ułoŜyć rurę 
kanalizacyjną i rów zasypać. Natomiast rów w rejonie od ul. Broniewskiego do ul. Szpitalnej 
nadal nie posiada uregulowanego stanu prawnego a więc nie moŜe być przejęty.  

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk przypomniał, Ŝe nadal nie ma 
środków na remont  czy modernizację Jatek, dodał, Ŝe 2-3 lata temu wykonano remont rur 
spustowych.  Zadeklarował podjęcie działań mających na celu zabezpieczeniem obiektu przed 
niszczeniem przez wody opadowe.  

 Następnie poinformował o tym, Ŝe do końca marca ma zostać przygotowana 
ekspertyza przyczyn pęknięć budynku Szkoły  Podstawowej Nr 1. Na podstawie ekspertyzy 
zostaną przeliczone  koszty wykonania zabezpieczeń szkoły.  Z dotychczasowych informacji 
od eksperta wynika, Ŝe  nie ma zagroŜeń dla obiektu szkoły i Ŝe pęknięcia nie były skutkiem 
prowadzonej budowy Centrum Kultury i rekreacji „Za Stawem”. 

 Sekretarz Miasta p. Tomasz Skibicki poinformował o tym, Ŝe  od 2012 roku  
wszystkie sześcioletnie dzieci będą  miały obowiązek  rozpocząć naukę w pierwszej klasie.  
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We wrześniu 2009r. do szkoły mogą pójść 6 –cio latki, które spełnią określone warunki albo 
uczęszczały do przedszkola albo ich rodzice przedstawią  opinię z poradni psychologiczno – 
pedagogicznej. Do przyjęcia potrzebna jest zgoda dyrektora szkoły, bo szkoła musi mieć 
odpowiednie do tego warunki. W Ostrowi Mazowieckiej mieszka 230 dzieci sześcioletnich, 
na przeprowadzonych 150 ankiet tylko w 2 przypadkach rodzice zadeklarowali chęć  
wysłania dziecka o szkoły.  Zapewnił, Ŝe miasto jest w stanie przyjąć taką ilość 
sześciolatków. Przyjęcie do szkoły sześciolatków wiąŜe się z zapewnieniem warunków 
technicznych  np. trzeba zapewnić  salę do rekreacji.  W mieście przez najbliŜsze 3 lata 
zostaną dostosowane  warunki do przyjęcia od 2012r.  sześciolatków do szkół.  Następnie 
dodał, ze od tego roku na gminę spada obowiązek przyjęcia do przedszkoli wszystkich 
chętnych pięciolatków. Obecnie do przedszkoli uczęszcza 64% populacji pięciolatków.   
Przypomniał, Ŝe w bieŜącym roku szkolnym zostały utworzone dodatkowe 3 grupy 
przedszkolne, obecnie do przedszkoli uczęszcza 610 dzieci. Dodał, Ŝe do 31 marca br trwają 
zapisy do przedszkoli. Analizując zapisy  chętnych dzieci będzie więcej. Prawdopodobnie 
powstanie konieczność utworzenia dodatkowego oddziału w Przedszkolu Nr 2, być moŜe na 
ten cel trzeba będzie przeznaczyć salę gimnastyczną.  Sekretarz Miasta p. Tomasz Skibicki 
poinformował o tym, Ŝe pojawiła się w mieście inicjatywa utworzenia  prywatnego 
przedszkola. Do dziecka                     w takim przedszkola miasto będzie musiało dopłacać nie 
mniej niŜ 75% kosztów utrzymania dziecka w  miejskim przedszkolu.  

 Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom” p. Mirosław Przastek  poinformował o 
tym, Ŝe zegar na pl. Wolności  został zainstalowany z jego inicjatywy, w okresie kiedy 
pracował w firmie, która  sfinansowała  to urządzenie. Zwrócił uwagę, Ŝe jeśli planowane  jest  
poszerzenie ul. Ks. Sobotki ,które umoŜliwi bezkolizyjny  skręt w prawo w ul. 3 Maja, to 
naleŜy  przesunąć zegar. 

 W dalszej kolejności Prezes p. Mirosław Przastek, stwierdził,  Ŝe niedopuszczenie do  
głosu podczas debaty nad zmianami budŜetowymi spowodowało, Ŝe jego wystąpienie jest 
nieaktualne.   

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska wyjaśnił, Ŝe wnioski w sprawie 
zmian budŜetowych naleŜy składać do Burmistrza Miasta, bo on jest  właściwy do 
proponowania zmian.  

 Prezes p. Mirosław Przastek poinformował o tym, Ŝe procedura  została zachowana, 
Spółdzielnia składała wnioski do Burmistrza Miasta i do wiadomości Rady Miasta. 
Podkreślił, Ŝe  Spółdzielnia Mieszkaniowa „Nasz Dom” zajmuje ok. 20 ha tj. ok. 10% 
powierzchni miasta, wskazując na tę wielkość zapytał jakie  środki  z budŜetu miasta są 
kierowane w  tę część miasta. Przypomniał o tym, Ŝe był wniosek zarządców  nieruchomości 
o współudział w budowie placów zabaw na osiedlach. Temat był podejmowany na sesji 
grudniowej, wtedy zdecydowano o tym, Ŝeby powrócić do niej podczas rekonstrukcji 
budŜetu.     

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe jeśli władze 
Spółdzielni nie są zadowolone z działalności Burmistrza Miasta mogą złoŜyć skargę w tej 
sprawie, wtedy Rada Miasta ją rozpatrzy.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  potwierdził, Ŝe był wniosek w sprawie 
współfinansowania budowy placów zabaw, jednak nie uzyskał jego akceptacji i dlatego  
zadanie to nie zostało ujęte w projekcie zmian budŜetowych. Dodał, Ŝe  procedura 
dokonywania zmian budŜetowych jest ściśle określona i daje Burmistrzowi  delegację do ich 
zgłaszania. Temat   współfinansowania budowy placów zabaw ponownie wraca pod dyskusję, 
przypomniał, Ŝe zadeklarował  analizę tematu, podkreślił, Ŝe jeśli Rada Miasta uzna 
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zasadność  i  miasto będzie na to stać to Rada Miasta  podejmie stosowną decyzję zadanie 
będzie realizowane wg. określonych kryteriów. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe władze Spółdzielni 
Mieszkaniowej   inicjują zastępcze tematy np. referendum na temat tzw. opłaty śmieciowej, w 
sytuacji gdy Rada Miasta opowiedziała się, Ŝe poprze referendum ale jego inicjatorem niech 
będzie Spółdzielnia wtedy sprawa ucichła.  Za niewłaściwe uznał kreowanie Spółdzielni  na 
obońce mieszkańców. Podkreślił, Ŝe Rada Miasta  stara się dbać o interesy całego miasta i  
wszystkich mieszkańców , równieŜ w sprawie ZEC-u 

  Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej  Lokatorsko – Własnościowej  „Nasz Dom”                      
p. Mirosław Przastek wyjaśnił Ŝe zorganizowane spotkanie na temat  ciepłowni  miało na celu 
przedstawienie Radnym tematu od strony Spółdzielni Mieszkaniowej, jako właściciela 
majątku. Dodał, Ŝe nie ulega wątpliwości, Ŝe ZEC nie ma Ŝadnego tytułu prawnego do 
dysponowania majątkiem. Nie miała to być debata publiczna . Stwierdził, Ŝe nie prawdą jest 
to, Ŝe udowodniono, Ŝe Spółdzielnia nie spłaciła kredytu. 

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  przestrzegł aby Prezes nie mówił, Ŝe Sąd 
mija się z prawdą. 

 Prezes p. Mirosław Przastek  wyjaśnił, Ŝe to Burmistrz Miasta się mija z prawdą , 
fakty nie powinny podlegać interpretacji tylko ocenie prawnej.  Podkreślił, Ŝe  nie prawda jest 
, Ŝe Spółdzielnia nie spłaciła kredytu , bo nie byłoby moŜna ubiegać się   o dalsze transze.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  przypomniał o tym, Ŝe na początku 
kadencji odbyło się spotkanie z władzami  Spółdzielni i przedstawicielami Rady Miasta. 
Radni zapoznali się ze stanowiskiem Spółdzielni w sprawie.  Przypomniał, Ŝe równieŜ Rada 
Miasta wypracowała swoje stanowisko w sprawie i nie zostało ono dotychczas zmienione.  
Dodał, Ŝe biorąc powyŜsze pod uwagę informował o tym, Ŝe nie weźmie udziału w spotkaniu.  

 Prezes p. Mirosław Przastek dodał, Ŝe Spółdzielnia  domaga się 5 mln. zl. 
odszkodowania od miasta a nie od ZEC. Gdyby Ŝądała od ZEC to znaczyłoby, Ŝe 
odszkodowanie zapłaciliby odbiorcy ciepła czyli równieŜ Spółdzielcy.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska wyjaśnił, Ŝe  odszkodowania nie są 
czynnikiem cenotwórczym, ceny za ciepło ustala Urząd Regulacji  Energetyki. Uznał, za 
nieuczciwe przedstawianie mieszkańcom informacji, Ŝe jeśli ZEC zapłaci odszkodowanie to 
zapłacą je Spółdzielcy.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  dodał, Ŝe protokół sądowy zostanie 
przedstawiony Radnym, którzy  przekonają się w jakim świetle Prezes Spółdzielni 
przedstawia miasto. 

 Radna p. Maria Bębenek zwróciła się o odpowiedź na pytanie dotyczące ścianki 
wspinaczkowej na hali sportowej.    

 Radny p. Mieczysław Pasztaleniec wyraził nadzieję, Ŝe  na terenie wielorodzinnych 
osiedli mieszkaniowych powstaną place zabaw współfinansowane z budŜetu miasta. 
Jednocześnie wyraził obawę,  Ŝe  odszkodowanie dla Spółdzielni Mieszkaniowej zapłaci 
jednak ZEC Sp. zo.o. 

   Radny p. Andrzej Morawski przypomniał o tym, Ŝe Burmistrz Miasta obiecywał, Ŝe             
w marcu przedstawi informację na temat  dalszego funkcjonowania Zieleniaka przy ul. 11 
listopada.  Następnie wniósł o to aby Komisja Finansowa  otrzymała informację, protokoły z 
przeprowadzonych przez słuŜby Urzędu Miasta kontrolach  przekazywania                                   
i rozdysponowania środków na  kluby sportowe. 
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 W dalszej kolejności Radny p. Andrzej Morawski  przypomniało tym, Ŝe Klub 
Radnych „Nasze Miasto” zwrócił się o  utwardzenie ścieŜek na cmentarzu parafialnym. 
Przypomniał takŜe o wnioskach o wykonanie lodowiska w mieście.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zaproponował aby odpowiedzi na te 
kwestie zostały udzielone na piśmie.  

 Radny p. Zbigniew Krych zapytał, czy władze miasta zabiegając o modernizacje                     
ul. Lubiejewskiej  nie zapominają o konieczności modernizacji ul. Stefana Grota- 
Roweckiego. 

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  zapewnił, Ŝe modernizacja ul. S. 
Grota –Roweckiego jest równieŜ  w zainteresowaniu władz miasta, jest elementem 
modernizacji ul. Lubiejewskiej.  

 Radny p. Zbigniew Krych ze względu na duŜe negatywne emocje, jakie wzbudza  
pomysł wykonania kręgielni, poddał pod rozwagę Burmistrza Miasta wstrzymanie tej decyzji  
i ponowne jej przeanalizowanie.   

 Radny p. Krzysztof Listwon poinformował o tym, Ŝe  druŜyna rugby na wózkach 
Stowarzyszenia Osób Niepełnosprawnych ISKIERKA,  uzyskała III miejsce / na 13 
startujących/ w Turnieju w Radomiu.  W ostatecznej klasyfikacji druŜyna ma szanse znaleźć 
się na podium.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  przypomniał   konieczności 
rozpoczęcia prac nad  Sprawozdaniem z wykonania budŜetu miasta za 2008r. Zaapelował o to 
aby Komisja rewizyjna jak najszybciej wypracował wniosek w sprawie absolutorium. 

 Następnie przypomniał Radnym o konieczności złoŜenia oświadczeń majątkowych za 
2008r.  do 30 kwietnia br.  

 

Punkt 20. 

Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe porządek obrad XXIV 
-ej zwyczajnej sesji Rady Miasta został wyczerpany, serdecznie podziękował wszystkim za 
aktywny udział w obradach,  po czym wypowiedział formułę: "Zamykam obrady XXIV-ej 
sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka".  

 Na tym obrady XXIV zwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka zostały 
zakończone.     

Przewodniczący  Rady Miasta 

Krzysztof Laska 

 

Protokolant 

Inspektor ds. obsługi BRM  

mgr Izabela Rejniak 
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